
ACTA PLE NÚM. 14/06 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 26 D’OCTUBRE DE 2006 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 26 D’OCTUBRE DE 2006 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-sis d’octubre de dos mil sis, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
 
 
Regidors/es 
 
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
Sr.   Salvador Colominas Tutusaus 
Sra. Susana Cordero Rojas  
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Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr.    Jordi García Guitart 
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra. María José Mont Rieiro 
Sra. Enriqueta Pardo Lanuza 
Sr.   Joan Pastor Fàbregas 
Sra. Glòria Récio Díaz 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 12/06, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 28 de setembre d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
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 2.- Aprovació de l'acta núm. 13/06, corresponent a la sessió 
extraordinària del dia 5 d’octubre d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 
MOCIÓ DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 En aquest punt s’incorpora a la sessió el senyor Joan Pastor 
Fàbregas. 
 
 
 3.- Donar possessió del càrrec de Regidor d’aquest Ajuntament, 
al senyor Joan Pastor Fàbregas.  
 
 DICTAMEN 
 

“Vista la credencial de Regidor expedida per la Junta Electoral 
Central a favor del senyor Joan Pastor Fàbregas, inclòs en la llista del Partit 
d’Esquerra Republicana de Catalunya-Acord Municipal (ERC-AM), en les 
Eleccions Municipals que varen tenir lloc el dia 25 de maig de 2003. 

 
Atès que en la sessió plenària, extraordinària, que va tenir lloc el dia 

27 de juny últim, es va adoptar l’acord de prendre coneixement de la renúncia 
voluntària a la seva condició  de  Regidora d’aquest Ajuntament, efectuada per 
la senyora Pilar Albiol Gilabert, i es va declarar vacant el seu escó  de Regidor 
Municipal. 

 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposa 

l’article 108.6 de la Llei Orgànica del Règim Electoral General, proposa al Ple 
de l’Ajuntament l’adopció dels següents 

 
ACORDS 

 
Primer.- Donar possessió del càrrec de Regidor d’aquest 

Ajuntament, al senyor Joan Pastor Fàbregas, a la vista de la credencial 
expedida per la Junta Electoral Central, prèvia prestació, per part de 
l’interessat, del jurament o promesa d’aquest, en conformitat amb la fórmula 
establerta per l’article 1 del Reial Decret 707/1979, de 5 d’abril. 

 
Segon.- Comunicar aquest acord a la Subdelegació del Govern a 

Barcelona, al Departament de Governació i Administracions Públiques de la 
Generalitat de Catalunya i a la Junta Electoral Central, als efectes escaients.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Pren la paraula en primer lloc el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per indicar que passaríem en aquest moment a la Moció de l’Alcaldia-
Presidència per tal de que es pugui incorporar al Ple des de el principi el nou 
Regidor del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya, que és el 
senyor Joan Pastor Fàbregas. 
 
 Tot seguit, la Secretària General, senyora Carmen Alonso Higuera, 
després de comprovar la inexistència de causes d’incompatibilitat, i de deixar 
constància del compliment per part del senyor Joan Pastor Fàbregas, de la 
seva obligació de formular les declaracions exigides per l’article 75.5 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local,  procedeix a la 
lectura de la fórmula que a continuació s’expressa: 
 
 
 “Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir 
fidelment les obligacions del càrrec de Regidor de l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat, amb lleialtat al Rei i respectar i fer respectar la Constitució i 
l’Estatut d’Autonomia de Catalunya?” 
 
 Contestant seguidament el senyor Joan Pastor Fabregas: 
 
 Ho prometo, per imperatiu legal. 
 
 
 Intervé seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que, com ens coneixem des de fa molts anys, no et tractaré de 
senyor –senyors ho som tots-. Espero que estiguis còmode aquí entre tots 
nosaltres i que la teva presència i la teva activitat municipal es vagi 
incrementant en la nostra activitat quotidiana, per tant ben vingut i bona 
feina. 
 
 A partir d’aquest moment s’incorpora a la votació dels assumptes el 
senyor Joan Pastor Fàbregas. 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió la Regidora del Grup 
Municipal del PP, senyora María José Díaz Algarín. 
 
 
 4.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Indica el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, que a continuació 
passaríem als Decrets d’Alcaldia dels quals es dóna compte o es passen a 
ratificar en el Ple. 
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 Els punts 4.1, el 4.2, el 4.3, el 4.5, el 4.6, el 4.7, el 4.8, el 4.9, el 
4.10, el 4.11, el 4.12, el 4.13, el 4.14, el 4.17, el 4.18, el 4.19 i el 4.21, tots ells 
fan referència a contractacions que s’han tingut que fer per temes de baixes, 
diferents tipus de baixes, per maternitat, per malaltia, substituir a personal, 
de les Escoles Bressol, l’Escola Municipal de Música i de l’Estadi Municipal. 
 
 El punt 4.4 fa referència a incorporar al Decret d’Alcaldia com a lloc 
per celebrar actes electorals el Pavelló Dolors Almeda. 
 
 El punt 4.15 és –com vaig explicar a la Junta de Portaveus- deixar 
pels motius que ja coneixeu sense efecte les delegacions específiques 
realitzades a la senyora Mª José Mont Rieiro i atribuir-les a la senyora Glòria 
Recio Díaz. 
 
 El punt 4.16 és aprovar una modificació dels representants de la 
Federació d’Associacions de Veïns de Cornellà en el Consell Assessor de la 
Gent Gran. 
 
 I finalment el punt 4.20 fa referència a la contractació de dos agents 
d’ocupació  i desenvolupament local per tirar endavant el projecte tècnic de la 
posta en marxa del Centre Can Suris CITILAB, d’acord amb una ajuda que 
hem obtingut del Departament de Treball de la Generalitat. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Salvador Colominas 
Tutusaus, Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que en el 
Plenari anterior, ja vam comentar el fet que per caràcter d’urgència es realitzin 
tants tipus de contractacions, encara que som conscients -perquè vam 
demanar una reunió amb el company Joan Culillas per discutir aquest tema i 
ja va quedar molt clar- que això no són contractacions definitives. Són per 
substituir gent treballant en moments determinats, però sí que ens va semblar 
que era una mica abusiu que cada cop que hi hagi un Plenari, vinguin quinze 
o vint llocs de treball. El senyor Culillas en va comentar, com a responsable, 
que realment, a vegades inclus tenia molta dificultat en poder cobrir aquestes 
places, degut a que, normalment, són per tres dies, per tres mesos, per sis 
mesos, o sigui, entenem que hi ha una dificultat. Vam arribar a la conclusió 
de que potser seria positiu que l’existència d’una possible bossa de treball fos 
d’alguna manera controlada -“entre cometes”- pel Comitè d’Empresa de 
l’Ajuntament o per algun col·lectiu i que realment es fes publicitat al Cornellà 
Informa perquè creiem que hi ha molta gent que no ho sap que hi ha aquesta 
possibilitat. Una cosa és que una persona amb estudis o que està realitzant 
estudis universitaris, li pugui interessar un treball concret per una durada 
específica però si, com a mínim es dóna publicitat o s’explica, creiem que 
acomplim amb una obligació que és la de que qualsevol ciutadà de Cornellà 
pugui accedir a aquests llocs de treball. 
 
 Sinó, saps què passa?, que dóna la sensació des de fora –jo no sé si 
és veritat o no- de que moltes vegades, gent molt determinada “a dit” ocupa 
treballs d’aquests. I a la llarga, primer està interina, al cap d’uns mesos és mig 
fixa fins que al final, no saps com i perquè, apareix aquella persona treballant 
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a l’Ajuntament. És a dir, en conclusió, entenem que no són llocs de treball 
fixes, que són molts per urgències i que inclús a vegades hi ha dificultat per 
trobar algun tipus de personal determinat, i demanaríem que aquesta bossa 
de treball es popularitzés per mitja del Cornellà Informa, s’expliqués i que 
d’alguna manera qualsevol ciutadà de Cornellà tingués accés a participar en 
aquesta bossa de treball. 
 
 Tot seguit intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a 
Portaveu del Grup Municipal del PP, per indicar que aquest tema ja l’ha 
comentat el meu company d’Esquerra Republicana, per tant és obvi, ja ho 
hem dit moltes vegades i, en conseqüència, no ho torno a dir.  
 
 El que sí vull preguntar –sense ànim de polititzar- perquè no ho sé, 
és quines competències té exactament la senyora Mont i quines seran les de la 
senyora Recio, en aquest cas, i per últim quines funcions fa a Via Pública el 
senyor Badenes. Perquè em sembla que comparteixen la Regidoria els dos –no 
ho sé- que m’ho aclareixin. 
 
 Intervé a continuació el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
manifestant que, començant pel final, si recorda, hi ha un Decret de 
delegacions, això no s’ha modificat, el que es modifica són les persones, i que 
jo recordi –ara de memòria- les competències que té delegades la senyora Mont 
-en aquest cas la senyora Recio- són aquelles que afecten a llicències i a temes 
de sancions i de gestió ordinària del servei de la Guàrdia Urbana. El senyor 
Badenes té unes competències molt més amplies, evidentment, de coordinació 
i gestió de tota l’Àrea. 
 
 Respecte al tema de personal, dir dues coses. Primera, vindran 
tants decrets com hagin de venir, perquè és clar, jo no controlo la vida de la 
gent i les seves baixes maternals ni quan es posen malalts. Això encara no ho 
controlem, si ho controléssim probablement diríem que no es posi ningú 
malalt i que aleshores no tindríem que fer això. 
 
 En segon lloc, de totes aquestes resolucions en té notificació sempre 
el Comitè d’Empresa, sempre, això fa anys que ja es va pactar, en altres 
èpoques ja tot això es va fer de forma transparent.  
 
 I per deixar les coses clares, estem parlant de contractacions fruit 
de baixes, no són interines moltes d’elles. Les interines es fan mitjançant 
proves i les fixes es fan com es tenen que fer, amb proves, no es poden fer 
d’altra forma. Per tant, per evitar qualsevol mal entès, que quedi clar  el 
sistema. 
 
 Es fan borses de treball però per sort també -i això és una notícia 
positiva- al país la gent treballa i per tant, moltes vegades hi ha decrets aquí 
de gent que estava cobrint baixes que han trobat una feina millor i ens  han 
deixat, s’han anat a un altre lloc i, és clar, al dia següent hem de donar aquell 
servei a l’Escola Bressol. Per tant, les borses moltes vegades també s’esgoten i 
això s’ha de tenir present perquè la gent no està esperant que l’Ajuntament la 
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cridi, per sort, per com tenim l’ocupació en aquests moments al país. Però 
sempre que s’esgoten borses també es tornen a fer-ne noves, ara hi ha noves 
convocatòries, aquestes convocatòries són obertes però, és clar, si és per una 
plaça i queden quinze persones, doncs, es va trucant a la gent però la gent no 
s’està esperant que la truqui l’Ajuntament per treballar un mes –que moltes 
vegades és el que passa-. Totes aquestes coses no és tan fàcil de poder 
gestionar-les, però evidentment els criteris i la forma de fer-les -sí t’ho van 
explicar bé- són evidentment transparents i obertes.  
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 4.1.- Decret núm. 5640/06 de data 25 de setembre. 
 
 “Vist l’informe emes pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada d’aquest 
Ajuntament, Sr./a. Dolores Alcaraz Molina, que ocupa un lloc de treball 
d’Auxiliar Administratiu/va, als efectes de garantir el normal funcionament del 
Departament Administratiu d’Educació, 
 
 Atès que la persona proposada senyora Antonia Carmona Murillo, 
es la primera que ha manifestat la seva disponibilitat i acceptació a la 
proposta que se li ha realitzat, i coneix les funcions que s’han de dur a terme 
per la seva experiència producte d’altres relacions amb aquest Ajuntament, 
 
           Atès que la senyora Antonia Carmona Murillo va ser seleccionat per  
prestar serveis en aquest Ajuntament, mitjançant els Plans d’Ocupació, que 
son seleccionats per la mesa de contractació local en la que intervenen tots els 
agents socials de la localitat a més de l’oficina de col·locació local, 
 
           Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament,  partida 
pressupostària 03 423A0 13100 de Personal laboral eventual / Dir. i Adm. 
Educació, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals això com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
          Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
el lloc de treball d’Auxiliar Administrativa al Departament d’Educació. 
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 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la 
senyora Antonia Carmona Murillo, en qualitat d’Auxiliar Administrativa, 
perquè substitueixi a la senyora Dolores Alcaraz Molina, des del dia 
06/09/2006 i fins la seva reincorporació o s’hagi de resoldre per qualsevol 
dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Auxiliar Administrativa del Departament d’Educació, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 06 de 
setembre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a l’interessada, al seu 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i el Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 4.2.- Decret núm. 5641/06 de data 25 de setembre. 
 
 
 “Atès l’informe emès pel Departament de Recursos Humans en 
referència a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal i posterior baixa 
maternal, de la funcionària interina senyora Rosa Mª Martin Lopez, adscrita a 
l’Àrea Administrativa del Departament de Salut Pública, Benestar Social i 
Consum, per poder atendre les funcions administratives que quedarien 
desateses per aquesta circumstància. 
 
 Atès que l’esmentada funcionària ocupa un lloc de treball 
d’Administrativa, 
 
 Atès que dins de l’organització no hi ha cap altre funcionària que 
pugui atendre les tasques de la persona que es troba de baixa sense que 
provoqués una altre distorsió en una altre àrea de gestió municipal, 
 
 Atès que pel procediment ordinari no es pot designar a cap 
candidat/ta, per cobrir aquesta baixa, perquè del resultat de les darreres 
convocatòries que estaven previstes per poder atendre aquest tipus de 
incidències no ho permeten al no haver aspirants disponibles per poder-ho fer,  
 



 9

 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
vacant per garantir el normal funcionament d’aquest servei, es fa necessari 
recórrer a persones que hagin treballat en el mateix departament,  
 
 Atès que es proposa a la senyora Sara Alcaide Dominguez, que ha 
prestat serveis en el mateix Departament a plena satisfacció dels seus 
responsables, i disposa dels requisits, coneixements i  aptituds necessàries 
per la realització de les esmentades tasques en virtut de la seva experiència, 
  
 Atès que la senyora Sara Alcaide Dominguez  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03315A012000, 03315A012100, 03315A015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HA RESOLT: 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir la incapacitat 
temporal i posterior baixa maternal de la funcionària interina d’aquest 
Ajuntament, senyora Rosa Mª Martin Lopez. 
 
 Segon.- Nomenar funcionaria interina a la Sra. Sara Alcaide 
Domínguez, en qualitat d’Administrativa, enquadrada en l’Escala 
d’Administració General, classificada en el grup D, amb efectes del dia 18 de 
setembre de 2006 i fins la reincorporació de la senyora Rosa Mª Martin Lopez,  
o es pugui revocar la seva designació per qualsevol altre supòsit recollit en 
l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Sara Alcaide Domínguez al lloc de 
treball d’Administrativa a l’Àrea Administrativa del Departament de Salut 
Pública, Benestar Social, Consum i Educació , assignant-li les retribucions 
corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 18 de 
setembre de 2006 en aplicació del que estableix l’article 57.3 de la Llei 30/92. 
 
 Cinquè.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a 
la Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
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 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 4.3.- Decret núm. 5642/06 de data 25 de setembre. 
 

“Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir el servei de Professor/a de Música, en l’especialitat de 
clarinet, saxo i roda, com a conseqüència de la llicència sense retribuir 
sol.licitada pel Sr. Antonio Santos Rodríguez Sánchez, entre els dies 14 i 26 de 
setembre de 2006 ambdós inclosos, als efectes de garantir el normal 
funcionament de l’Escola Municipal de Música, 

 
Vist l’informe favorable de la Cap Tècnica d’Educació proposant la 

contractació per aquest lloc de treball del Sr. Jordi Viñes Badia, que reuneix el 
perfil professional i requisits necessaris per desenvolupar interinament la 
funció que s’ha de cobrir,  

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

vacant per poder garantir la continuació del curs escolar 2006/2007, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, 

 
Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 

contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423J0 13100 de Personal laboral eventual/ Escola de 
Musica. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals això com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors, l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 

 
Atès el que estableix l’article 57 de la Llei 30/92 de Règim Jurídic 

de les Administraciones Públiques i del Procediment Administratiu Comú, 
 
Aquesta Alcaldia, fent ús de les atribucions que te conferides, 
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
les hores de l’especialitat de clarinet, saxo i roda del senyor Antonio Santos 
Rodríguez Sánchez, Professor de Música en situació de llicència sense retribuir 
a l’Escola Municipal de Música. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial del senyor Jordi Viñes Badia, en qualitat de Professor/a de Música, 
especialitat clarinet, saxo i roda amb una dedicació setmanal de 25,75 hores, 
per poder atendre aquest servei a l’Escola Municipal de Música, amb efectes 
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14-09-2006 i fins el dia 26-09-2006, o bé s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 

Professor/a Musica de l’Escola Municipal de Música,  establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 

 
Quart.- Retrotraure els efectes de la present resolució a la data 14 

de setembre de 2006 en aplicació del que estableix l’article 57 de la Llei 30/92. 
 
Cinquè.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al  

Departament d’Educació, al Departament de Recursos Humans i al Comitè 
d’Empresa. 

 
Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i el Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 4.4.- Decret núm. 5711/06 de data 28 de setembre. 
 
 “Vist el Decret de l'Alcaldia núm. 5436/2006, de 18 de setembre, 
mitjançant el que dona compliment a l'establert en el article 57.1 de la Llei 
Orgànica 5/1985, de 19 de juny, de Regim Electoral General, en la seva 
redacció actual, pel qual es regulen determinats aspectes del procediment 
electoral aplicable a les eleccions al Parlament de Catalunya a celebrar el dia 1 
de novembre d’enguany, es va remetre a aquesta Junta Electoral de Zona la 
relació dels locals oficials i llocs públics per a la celebració d'actes de la 
corresponent campanya electoral. 
 
 Atès que, degut a una errada, es va ometre la inclusió com a local 
oficial o lloc públic per a la celebració d’actes de la corresponent campanya 
electoral, el pavelló Dolors Almeda, ubicat al carrer Sant Ferran núm. 45. 
 
 Per tot això, de conformitat amb allò disposat per l'article 105.2 de 
la Llei 30/92, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions 
Públiques i del Procediment Administratiu Comú i en virtut de les atribucions 
que legalment tinc conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Rectificar l'errada comesa en el Decret de l'Alcaldia núm. 
5436/2006, de 18 de setembre, en el sentit d’incloure el Pavelló Dolors 
Almeda, ubicat al carrer Sant Ferran núm. 45, com a lloc obert per a la 
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celebració d'actes electorals, que estarà disponible el dia 16 d’octubre des de 
les 16 hores fins les 22 hores..  
 
 Segon.- Comunicar la present resolució a la Junta Electoral de 
Zona de l'Hospitalet, per al seu coneixement i efectes.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 4.5.- Decret núm. 5726/06 de data 29 de setembre. 
 

“Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal i posterior baixa maternal, de 
l’empleada Sr/a. Susana Moro Romeu, que ocupa un lloc de treball de 
Professor/a de Música, en l’especialitat en llenguatge musical i piano, als 
efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Municipal de Música, 
 
 Vist l’informe favorable de la Cap Tècnica d’Educació proposant la 
contractació per aquest lloc de treball al Sr/a. Isabel Corbella Molina, que 
reuneix el perfil professional i requisits necessaris per desenvolupar 
interinament la funció que s’ha de cobrir,  
 
       Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2006/2007, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423J0 13100 de Personal laboral eventual/ Escola de 
Musica. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals això com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors, l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 

 
  Aquesta Alcaldia, fent ús de les atribucions que te conferides, 
 

HE RESOLT  
  

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
les hores de l’especialitat de llenguatge musical i piano del senyor/a Susana 
Moro Romeu, Professor/a de Música en situació d’incapacitat temporal i 
posterior baixa maternal a l’Escola Municipal de Música. 

 
      Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial del/a senyor/a Isabel Corbella Molina, en qualitat de Professor/a de 
Música, especialitat llenguatge musical i piano amb una dedicació setmanal 
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de 18,30 hores, per poder atendre aquest servei a l’Escola Municipal de 
Música, amb efectes 12/09/2006 i fins a la seva reincorporació i, en tot cas, 
fins la finalització del present curs escolar 2006-2007, o bé s’hagi de resoldre 
per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
Professor/a Musica de l’Escola Municipal de Música,  establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 12 de 
setembre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 

Cinquè.- Comunicar la present resolució a l’interessat/da, al  
Departament d’Educació, al Departament de Recursos Humans i al Comitè 
d’Empresa. 

 
Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i el Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 4.6.- Decret núm. 5728/06 de data 29 de setembre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir un lloc de treball vacant d’Assistent/a 
Infantil, com a conseqüència de la contractació indefinida  de la senyora 
Mercedes Paredes Mendez, com a Educadora Infantil en el procés de promoció 
interna inclosa en l’oferta publica 2005, als efectes de garantir el normal 
funcionament de l’Escola Bressol La Trepa, 

 
Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressols 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència, i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en 
assolir aquestes funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball 
d’Assistents/es Infantils, 

 
Atès que la senyora Mª Angeles Romero Guerrero té els 

coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques perquè coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva 
experiència en les Escoles Bressol producte d’anteriors relacions amb aquest 
Ajuntament, a plena satisfacció d’aquesta Organització,  
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Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 

contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13000 de Personal / Escoles Bressol. 

 
Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 

Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 

 
          Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir interinament  
un lloc de treball vacant d’Assistent/a Infantil a l’Escola Bressol La Trepa. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació laboral no permanent, a temps 

parcial de la senyora Mª Angeles Romero Guerrero en qualitat d’Assistenta 
Infantil, perquè ocupi un lloc de treball vacant a l’Escola Bressol La Trepa, 
amb efectes  08/09/2006 i fins la provisió reglamentària de l’esmentada plaça, 
i en tot cas, fins la data de finalització del curs escolar 2006/2007, o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat 
contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil de l’Escola Bressol La Trepa, establint-li les retribucions 
i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 

 
Quart.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 06 de 

setembre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 

Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 4.7.- Decret núm. 5733/06 de data 29 de setembre. 
 

 “Vist l’informe emès per la Cap del Servei de Infància del que es 
desprèn la ineptitud de l’empleada Núria Solé Ximenez per ocupar el lloc de 
treball que ocupa com assistenta infantil a l’Escola Bressol La Baldufa 
resultant que aquesta empleada no és idònia per desenvolupar les funcions 
d'aquest lloc de treball. 
 
 Atès que d'acord amb l'informe del Departament de Recursos 
Humans aquesta situació es troba emmarcada dintre del supòsit contemplat 
per l'article 52.1 de l'Estatut dels Treballadors d'acord amb el qual el contracte 
de treball es pot extingir per ineptitud sobrevinguda del treballador amb 
posterioritat a la seva col.locació efectiva a l'empresa. 
 
 Atès que vistes aquestes circumstàncies, s'hauria de procedir a 
l'extinció de la relació laboral.  
 
 Atès que d'acord amb el que s'estableix a l'article 53 de l'Estatut 
dels Treballadors, es compleixen els requisits legals  per la seva realització, 
 
 Aquesta Alcaldia fent ús de les atribucions que legalment té 
atribuïdes, 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Extingir amb efectes del dia 30 de setembre de 2006, la 
relació contractual subscrita amb l'empleada d'aquest Ajuntament, senyora 
Núria Solé Ximenez , per la causa objectiva recollida a l'article 52 a) de 
l'Estatut dels Treballadors, per ineptitud sobrevinguda del treballador amb 
posterioritat a la seva col.locació efectiva a l'empresa, posant a la disposició 
del treballador la quantitat de 762 euros en concepte de indemnització 
prevista a l'article 53.1 b) del mateix cos legal. 
 
 Segon.- Practicar a l'esmentada empleada la corresponent 
liquidació de la part proporcional de pagues extres i part proporcional de 
vacances devengades i no gaudides. 
 
 Tercer.- Donar compte al Ple Municipal de la present resolució. 
  
 Quart.- Comunicar la present resolució a la representació del 
persona” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 4.8.- Decret núm. 5743/06 de data 2 d’octubre. 
 

 “Vista les necessitats funcionals  de l’Escola Municipal de Música 
pel curs escolar 2006-2007, producte de la oferta i demanda recollida de 
matriculació per aquest curs escolar i com a resultat del seguiment de la 
implantació del nou projecte Educatiu de l’Escola, 

 
 Atès que de l’esmentada proposta es desprèn que es necessari 

modificar les jornades de treball del personal que ha prestat serveis en el curs 
anterior, tant els que tenen contracte en vigor com aquells que se'ls ha de 
contractar novament,  

 
 Atès que el personal contractat ha estat informat de la proposta de 

modificació de les seves condicions de treball, i ha manifestat la seva 
conformitat amb la proposta que s’ajusta a les noves necessitats i realitats de 
la escola, 
 

 Atès que a la finalització del curs escolar 2005-2006 es van 
rescindir els contractes de treball amb els/les empleades que tot seguit es 
relacionen al haver finalitzat el període de relació establert inicialment, 

 
Nom       Especialitat 
VERONICA SURRÀ GIRALDO PIANO+LLENGUATGE MUSICAL+RODA 
CARLES MAS DE XAXARS LLENGUATGE MUSICAL+PIANO 

 
 Atès que el senyor Alejandro Ventura Sivit ha presentat la renúncia 

als seus llocs de treball amb efectes del dia 1 de setembre de 2005, que ha 
estat aceptada en virtut de Decret de l’Alcaldia número4653/06, de data 20 de 
juliol de 2006, 

 
 Ateses les renúncies presentades durant el curs escolar 2005-2006  

pels professors Jaume Solé Viñas i Assumpta Rodríguez Ollé, 
 
 Atès que l’Escola Municipal de Música precisa seguir comptant amb 

les esmentades especialitats pel curs 2006-2007, amb una dedicació i relació 
contractual diferent, 

 
 Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants de Professor/a de Música amb la 
titulació requerida, de l’Escola Municipal de Música ha acceptat l’oferta de 
treball, 

 
 Vist l'informe favorable de la Cap Técnica del  Departament 

d’Educació de l’Ajuntament proposant les contractacions del senyor Albert 
Viles Albalate, del senyor Jordi Ruiz Fernández i de la senyora Georgina 
Campoy Rubio per cobrir els llocs de treball que han quedat vacants com a 
conseqüència de les renúncies presentades pels senyors Alejandro Ventura 
Sivit i Jaume Solé Viñas i per la senyora Assumpta Rodríguez Ollé, que 



 17

reuneixen el perfil professional i requisits necessaris per desenvolupar 
interinament les funcions que s'han de cobrir.  
 

 Atès que el senyor Carles Mas de Xaxars ha manifestat la voluntat 
de continuar treballant a l’Escola Municipal de Música,  atesa la necessitat de 
poder garantir la continuació del curs escolar 2006/2007, i les dificultats per 
poder disposar de candidats interessats en assolir aquesta funció,  

 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals això com els articles 12 i 15 c) de l’Estatut dels 
Treballadors,  

 
 Atès que la selecció del personal laboral s’ha de realitzar mitjançant 

convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos de màxima 
urgència en que es pot nomenar sense observar el tràmit establert com 
ordinari, d’acord amb el que preveu l’article 94 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals,  
 

 Atès el que preveu l’article 41 de l’Estatut dels Treballadors en 
relació a la modificació de les condicions de treball del personal, 

  
 Atès que la proposta de modificació de les jornades de treball en 

funció de la nova realitat per aquest curs escolar requereix que s’adeqüin les 
retribucions del catàleg en funció d’aquesta incidència, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària a càrrec a la partida 
pressupostària 03 423JO 13000 de Personal laboral/Escola de Música per 
atendre la modificació de  jornades que es proposen i la contractació dels  
nous/noves professors/res per l’esmentat curs escolar 2006-2007, 
 
 Atès el que estableix l’article 57 de la Llei 30/92 del Règim Jurídic 
de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, 
 

 Atès l’informe emès per la  Cap de Recursos Humans, 
 
 En virtut del que s’ha exposat, aquesta Alcaldia en ús de les 
atribucions que legalment té conferides, 

 
HA RESOLT 

 
 Primer.- Modificar les jornades de treball anyal i les retribucions 

corresponents del personal que tot seguit es relaciona, que restaran fixades a 
partir del 1 de setembre de 2006 en la forma que tot seguit es relacionarà: 
 
Nom i cognom         Especialitat     Jornada           
                                       Curs 2005/06     2006/07    
EVA ESCRIBANO FUENTES PIANO+LL.MUS.+ SECRETARIA 1243,00 1398,50 
ANTONI FARELL CODINACH PIANO+LL.MUS.+DIRECTOR 1391,50 1456,50 
ANTONIO SANTOS SANCHEZ SAXOFON+RODA 952 982,25 
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JORDI BATANAS CASILLA GUITARRA CLÀSSICA+RODA 1268,75 1253,00 
JORDI NABONA GUARRO VIOLI+RODA+ VIOLA 638,00 400,50 
ALBERT ANDREU GARCIA PIANO+LL.MUS.+C.INS.+ CAP EST. 1218,00 1430,25 
DOMÉNECH GONZALEZ PIANO+LL.MUS.+ORQUESTRA 844,00 870,50 
XAVIER ALERN VAZQUEZ GUITARRA MODERNA+ CLASSICA 569,00 608,50 
SUSANA MORO ROMEU PIANO+LL.MUSICAL 978,00 1023,25 

 
 Segon- Declarar raons d’urgència per poder cobrir les funcions 

docents a l’Escola Municipal de Música de Cornellà de Llobregat, que a 
continuació s’indicaran, justificat per la impossibilitat material de poder 
disposar dels professionals adequats mitjançant el procediment de la 
convocatòria pública a l’inici de l’activitat prevista pel 1 de setembre de 2006: 

 
Places a la plantilla de personal laboral: 
      
           Dedicació   
Categoria  Especialitat       Anyal  Motiu 

Professor/a VIOLONCEL+LL.MUSICAL 473,50 Vacant 
Professor/a PIANO+LL.MUSICAL+RODA 706,25 Vacant 
Professor/a PIANO+LLE.MUSICAL 943,25 Vacant 
Professor/a PERCUSSIÓ+RODA 231,00 Vacant 

 
 Tercer.- Autoritzar les contractacions laborals de caràcter no 

permanent dels candidats proposats que més endavant s’indiquen, amb la 
data d'efectes que també s'indica, per cobrir les places que s’indiquen i fins 
tant no es proveeixin definitivament en la forma prevista en l’article 88 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals o bé s’hagi de resoldre 
per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 de l’esmentat Reglament;  
en qualitat de professors de música, en les especialitats i dedicacions que 
s’indicaran; establint-los les retribucions que els hi corresponguin d’acord 
amb el que preveu l’acord de condicions de treball del personal d’aquest 
Ajuntament i dels seus Organismes Autònoms, a l’empara del que disposen els 
articles 19 i ss. del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, els 
articles 12 i 15 de l’Estatut dels Treballadors i el Reial Decret 2720/98: 
 
 
Especialitat                      Dedicació                          
       anyal        Candidat/s                                  Data inici  

VIOLONCEL+LL.MUSICAL 473,50 JORDI RUIZ FERNANDEZ 1 setembre 2006 
PIANO+LL.MUSICAL+RODA 706,25 GEORGINA CAMPOY RUBIO 6 setembre 2006 

PERCUSSIÓ+RODA 231,00 ALBERT VILES ALBALATE 18 setembre  2006 
PIANO+ LL. MUSICAL 943,25 CARLES MAS DE XAXARS 1 setembre 2006 

 
 

 Quart.- Retrotraure els efectes del primer punt d’aquesta resolució 
a la data 1 de setembre de 2006 i els efectes del punt tercer a les dates 1 de 
setembre, 6 de setembre i 18 de setembre de 2006 en aplicació del que 
estableix l’article 57.3 de la Llei 30/92 del Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú. 
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 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la seva propera sessió per la seva ratificació. 
 

 Sisè.- Publicar la designació efectuada amb caràcter d’urgència en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 4.9.- Decret núm. 5745/06 de data 2 d’octubre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir la plaça vacant d’Auxilar Educador/a a 
l’Escola d’Educació Especial Virolai, com a conseqüència de la suspensió 
temporal del contracte de treball de l’empleada d’aquest Ajuntament, senyora 
María José Manzano Doblas, per passar a ocupar una plaça de Professora, als 
efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Virolai, 

 
Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Auxiliars Educadors/es amb la 
titulació requerida, ha acceptat l’oferta de treball. 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentat 

lloc de treball per poder garantir el bon funcionament del curs escolar 
2006/2007, i les dificultats per poder disposar de candidats/es 
interessats/des en assolir aquestes funciones, es fa necessari recórrer a la 
revisió dels currículums d’Auxiliars Educadors/es, 
 

Atès que la senyora Lurdes Évole Requena té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423D0 13000 de Personal laboral / Escola Educ. Especial, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
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HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir interinament la 
plaça d’Auxiliar Educadora a l’Escola d’Educació Especial Virolai. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació laboral d’interinitat de la senyora 

Lurdes Évole Requena, en qualitat d’Auxiliar Educadora, perquè ocupi la plaça 
vacant com a conseqüència de la suspensió temporal del  lloc de treball de la 
senyora María José Manzano Doblas, amb efectes del dia 25 de setembre de 
2006 i fins a la seva reincorporació o bé fins tant no es proveeixi 
definitivament en la forma prevista en l’article 88 i ss. del “Reglament del 
personal al servei de les Entitats Locals”, o s’hagi de resoldre per qualsevol 
dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Auxiliar Educador/a de l’Escola Municipal d’Educació Especial Virolai, 
establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el 
pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, a la Cap de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 

Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 

 
Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 25 de 

setembre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 4.10.- Decret núm. 5746/06 de data 2 d’octubre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir la plaça vacant com a conseqüència de 
la renúncia al seu lloc de treball de l’empleada d’aquest Ajuntament, senyora 
Manuela Jiménez Lanzas, que ocupa una plaça d’Assistent/a Infantil, als 
efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol La Baldufa, 

 
Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Assistents/es Infantils amb la 
titulació requerida, de les Escoles Bressols Municipals ha acceptat l’oferta de 
treball. 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir el bon funcionament del curs escolar 2006/2007, 
i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
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funciones, es fa necessari recórrer a la revisió dels currículums 
d’Assistents/es Infantils; 
 

Atès que la senyora Meritxell Xubet Albert té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13000 de Personal laboral / Escoles Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 12 i 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir interinament la 
plaça d’Assistent/a Infantil a l’Escola Bressol La Baldufa. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial de la senyora Meritxell Xubet Albert, en qualitat d’Assistent Infantil, 
perquè ocupi la plaça vacant com a conseqüència de la renúncia al seu lloc de 
treball de la senyora Manuela Jiménez Lanzas, amb efectes del dia 22 de 
setembre de 2006 i fins tant no es proveeixi definitivament en la forma 
prevista en l’article 88 i ss. del “Reglament del personal al servei de les 
Entitats Locals”, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en 
l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals 
aplicables a aquesta modalitat contractual, i en tot cas fins a la fi del curs 
escolar 2006/2007. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, a la Cap de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 

Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
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Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 22 de 

setembre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 4.11.- Decret núm. 5818/06 de data 4 d’octubre. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal del funcionari de carrera 
d’aquest Ajuntament, Sr. Carles Beneseit Navarro, que ocupa una plaça de 
Subaltern, als efectes de garantir el normal funcionament del CEIP l’Areny, 
 
 Atès que la persona a ser substituïda és funcionari de carrera 
d’aquest Ajuntament, es proposa designar un/a funcionari/a interí/na  per 
cobrir la incapacitat temporal del senyor Carles Beneseit Navarro fins a la seva 
reincorporació, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incapacitat temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a les persones que van participar el passat concurs-oposició 
per proveir reglamentàriament una plaça vacant de Subaltern/a en règim de 
personal funcionari d’aquest Ajuntament, 
 
 Atès que el senyor Juan Vilardaga Prats va quedar classificat en la 
sisena posició de l’esmentat concurs-oposició i que ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03422A112000, 03422A112100, 03422A115000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la incapacitat 
temporal del funcionari de carrera d’aquest Ajuntament, senyor Carles 
Beneseit Navarro, en qualitat de Subaltern, 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí al senyor Juan Vilardaga Prats, 
en qualitat de Subaltern, enquadrat en l’Escala d’Administració General, 
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classificat en el grup E, amb efectes 21 de setembre de 2006 i fins a la 
reincorporació del titular de la plaça, senyor Carles Beneseit Navarro, i mentre 
romangui en aquesta situació administrativa o es pugui revocar la designació 
per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure al senyor Juan Vilardaga Prats al lloc de treball 
de Subaltern a l’Àrea Tècnica de Manteniment i Serveis del Departament de 
Via Pública, assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessat, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 21 de 
setembre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 4.12.- Decret núm. 5819/06 de data 4 d’octubre. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir dues places vacants d’Educadores en 
el programa Espai Nadó del Servei de l’Espai Educatiu Familiar, als efectes de 
garantir el normal funcionament de la mateixa, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència les 
esmentades vacants per poder garantir la continuació del curs escolar 
2006/2007, i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en 
assolir aquestes funcions, es fa necessari recórrer a borsa de treball 
d’Assistents/es Infantils 
 

Atès que les senyores Maria Elena Pellicer Pérez i Nuria Esteban 
Pradera  han prestat els seus serveis en l’esmentat programa des del dia 27 de 
setembre de 2004 i fins el 14 de setembre de 2006, que tenen els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques, i que han mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball,  
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C1 13000 de Personal laboral /Espai Nadó. 
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Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 

 
Atès el que estableix l’article 57 de la Llei 30/92 de Règim Jurídic 

de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
 

HA RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
les vacants d’Educadora del programa Espai Nadó dintre de l’Espai Educatiu 
Familiar. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial de les senyores Maria Elena Pellicer Perez i Nuria Esteban Pradera, en 
qualitat d’Educadora de l’Espai Nadó, perquè ocupin les places vacants, amb 
efectes del dia 15 de setembre de 2006 i fins tant no es proveeixin 
definitivament en la forma prevista en l’article 88 i ss. del “Reglament del 
personal al servei de les Entitats Locals”, o s’hagi de resoldre per qualsevol 
dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual, i en tot cas fins a 
la fi del curs escolar 2006/2007. 

 
Tercer.- Adscriure a les esmentades empleades al lloc de treball d’ 

Educadores de l’Espai Educatiu Familiar, programa Espai Nadó, establint les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 

 
Quart.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 15 de 

setembre de 2006 en aplicació de l’article 57 de la Llei 30/92. 
  
Cinquè.- Comunicar la present resolució a les interessades, a la 

seva Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió  que celebri  i publicar la present designació en 
el Diari  Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 4.13.- Decret núm. 5820/06 de data 4 d’octubre. 
 

“Vist l’informe emes pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat d’aquest 
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Ajuntament, Sr. Lorenzo Tamayo Platero, que ocupa una plaça de Subaltern, 
als efectes de garantir el normal funcionament de l’Estadi Municipal 
d’Atletisme,  
 

Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a  persones que hagin treballat com a Subalterns en aquest 
Ajuntament,  
 
 Atès que el senyor Nicolás Alfredo Santos Iglesias té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques, i que ha mostrat disponibilitat per acceptar aquesta nova oferta de 
treball, 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 452C0 13100 de Personal laboral eventual / Ins. 
Esportives, 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 

 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   

 
HE RESOLT   

 
Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 

la suplència de la incapacitat temporal del senyor Lorenzo Tamayo Platero. 
 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 

Nicolas Alfredo Santos Iglesias, en qualitat de Subaltern, perquè cobreixi la 
incapacitat temporal del senyor Lorenzo Tamayo Platero, des del dia 
4/09/2006 i fins la seva reincorporació, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de 
Subaltern, establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball 
establertes en el pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
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Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 

Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 4 de 
setembre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 4.14.- Decret núm. 6005/06 de data 9 d’octubre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir el permís retribuït de la senyora Núria 
Solé Ximénez, que ocupa una plaça d’Assistent Infantil, així com la necessitat 
de cobrir un lloc de treball vacant d’Assistent/a Infantil, com a conseqüència 
de la rescissió contractual de la mateixa, als efectes de garantir el normal 
funcionament de l’Escola Bressol Edelweiss, 

 
Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressols 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència, i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en 
assolir aquestes funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball 
d’Assistents/es Infantils, 

 
Atès que la senyora Elisa Gonzàlez Morales té els coneixements i les 

aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en les 
Escoles Bressol producte d’anteriors relacions amb aquest Ajuntament, a 
plena satisfacció d’aquesta Organització,  

 
Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 

contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partides 
pressupostàries 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual / Escoles 
Bressol i 03 423C0 13000 de Personal laboral / Escoles Bressol, 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 

 
Atès el que estableix l’article 57 de la Llei 30/92 de Règim Jurídic 

de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, 
 

  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
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HE RESOLT   
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre el permís 
retribuït de la senyora Núria Solé Ximénez i per poder cobrir després del 
mateix interinament  un lloc de treball vacant d’Assistent/a Infantil a l’Escola 
Bressol Edelweiss. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació laboral no permanent, a temps 

parcial de la senyora Elisa Gonzalez Morales en qualitat d’Assistenta Infantil, 
per poder cobrir el permís retribuït de la senyora Núria Solé Ximénez, amb 
efectes 8/09/2006 i fins el dia 30/09/2006, i perquè ocupi després de 
l’esmentat període un lloc de treball vacant a l’Escola Bressol Edelweiss, amb 
efectes  1/10/2006 i fins la provisió reglamentària de l’esmentada plaça, i en 
tot cas, fins la data de finalització del curs escolar 2006/2007, o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat 
contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil de l’Escola Bressol Edelweiss, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 

 
Quart.- Establir que amb efectes 8 de setembre de 2006 i fins el dia 

30 de setembre de 2006, el contracte de treball de la  senyora Elisa Gonzalez 
Morales, vagi amb càrrec a la partida pressupostària 03 423C0 13100 de 
Personal laboral eventual/Escoles Bressol, i que amb efectes 1 d’octubre de 
2006 el mateix vagi amb càrrec a la partida pressupostària 03 423C0 13000, 
per la raó exposada en la part expositiva de la present resolució. 

 
Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 

Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 

Setè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 8 de 
setembre de 2006 en aplicació del que estableix l’article 57 de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 4.15.- Decret núm. 6026/06 de data 11 d’octubre. 
 
 “A l’inici del present mandat i mitjançant Decrets números 
3683/2004, de data 18 de juny i  3881/2003, de data 16 de juliol, aquesta 
Alcaldia va efectuar diverses delegacions d'atribucions, unes de caràcter 
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general  a favor dels membres de l’actual Junta de Govern Local, i altres de 
caràcter més específic a favor de diversos Regidors i Regidores de 
l’Ajuntament, que posteriorment han sofert diverses modificacions mitjançant 
Decrets de l’Alcaldia números 1904/2004, de 28 d’abril, 3267/2004, de 9 de 
juliol, 4354/2004, de 15 de setembre i 5567/2004, de 16 de novembre. Entre 
aquestes delegacions s’efectuava una delegació específica d'atribucions a favor 
de la Regidora, senyora M. José Mont Rieiro, com a delegada de Via Pública 
adscrita a l’Àrea d’Educació, Societat del Coneixement, Relacions Ciutadanes i 
Via Pública, que contemplava les competències que, en relació amb 
l’esmentada Àrea,  es detallaven en l’esmentat Decret. 
 
 Atès que per raons de salut de la Regidora senyora M. José Mont 
Rieiro, li resulta transitòriament impossible fer exercici de les competències 
delegades, circumstància que provoca la necessitat de procedir a la 
modificació del règim de delegacions d’aquesta Alcaldia en relació a 
l’esmentada Regidora. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
té conferides  
 

HA RESOLT 
 

 Primer.- Deixar sense efecte, amb data del dia d’avui, les 
delegacions específiques atribuïdes mitjançant Decret de l’Alcaldia número 
4354/2004, de 15 de setembre, a favor de la Regidora, senyora M. José Mont 
Rieiro, les quals quedaran íntegrament atribuïdes a la regidora senyora Glòria 
Recio Díaz, en els termes i d’acord amb l'abast i règim jurídic previst en 
l’esmentat Decret. 
 
 Segon.- Donar publicitat a aquestes delegacions a través del Tauler 
d’Anuncis de l’Ajuntament, del Butlletí d'Informació Municipal i del Butlletí 
Oficial de la Província, en compliment del que disposa l’article 169 del ROM i 
demés legislació concordant. 
 
 Tercer.- Notificar aquesta resolució als Regidors i Regidores 
afectats, entenent-se acceptada la competència delegada de forma tàcita, si 
dintre del termini de les 24 hores següents no es manifesta res en contra, o es 
fa ús de la delegació. 
 
 Quart.- Donar compte al Ple d'aquesta resolució en la primera 
sessió que tingui lloc, en compliment del que disposa l'article 23.7 del ROM.”  
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 4.16.- Decret núm. 6032/06 de data 11 d’octubre. 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 5 de març de 2004, 
amb el número 787/2004 i com a conseqüència de la nova organització 



 29

derivada de la Corporació sorgida  de les Eleccions Municipals que varen tenir 
lloc el dia 25  de maig anterior, va designar els membres integrants del Ple del 
Consell Assessor de la Gent Gran de Cornellà de Llobregat, posteriorment 
modificat per Decrets de l’Alcaldia núm. 2561/2005, de 2 de juny i 
5613/2005, de 17 de novembre. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la Regidora de Salut Pública, Consum 
i Benestar Social d’aquest Ajuntament, datat el dia 26 de setembre d’enguany, 
es sol·licita el canvi de representant titular de la Federació d’Associacions de 
Veïns de Cornellà, en el Consell Assessor de la Gent Gran de Cornellà de 
Llobregat, degut a la defunció del titular nomenat. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  

 
HA RESOLT 

 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 787/2004, de 5 de 
març, en el sentit següent: 
 

• Deixar sense efecte el nomenament, com a representants titular de la 
Federació d’Associacions de Cornellà, efectuada a favor  del senyor Luis 
Barquero Paquico. 

 
• Nomenar representant titular de la Federació d’Associacions de 

Cornellà, al senyor Joaquín Paguillo Vega. 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Salut Pública, 
Consum i Benestar Social d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-
presidenta i Secretari del Consell Assessor de la Gent Gran de Cornellà de 
Llobregat, i a les persones interessades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 4.17.- Decret núm. 6111/06 de data 17 d’octubre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir la suspensió temporal del contracte de 
treball de l’empleada d’aquest Ajuntament, senyora Sonia Cordero Forgas, 
Assistent Infantil de l’Escola Bressol La Trepa, als efectes de garantir el 
normal funcionament del servei, 

 
Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
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d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball, 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir el bon funcionament del curs escolar 2006/2007, 
i les dificultats per poder disposar de candidats/es interessats/des en assolir 
aquestes funcions, es fa necessari recórrer a la revisió de currículums 
d’Assistents Infantils. 

 
Atès que la senyora Míriam Navarro Peñarroya té els coneixements i 

les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques,  i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 

 
Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 

contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual / Escoles 
Bressol. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 

 
Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 

retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 

  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT   
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent, a l’Escola Bressol La Trepa. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial de la senyora Miriam Navarro Peñarroya en qualitat d’Assistenta 
Infantil, perquè substitueixi a la senyora Sonia Cordero Forgas, amb efectes 2 
d’octubre de 2006 i fins a la seva reincorporació, i en tot cas fins a la fi del 
curs present curs escolar 2006/2007, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil, de l’Escola Bressol La Trepa, establint-li les retribucions 
i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, a la de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
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Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 

 
Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 2 

d’octubre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 4.18.- Decret núm. 6112/06 de data 17 d’octubre. 
 

 “Vist que per portar a terme el programa  “Pla de l’Entorn”, que es 
realitzarà a Cornellà durant el període comprés entre 3 d’octubre i el 31 de 
maig de 2007 es precisa disposar 2 Conserges, 
  
            Atès que no s’havia programat cap convocatòria per atendre aquesta 
contractació per la manca de definició prèvia de les necessitats finals que 
s’haurien d’atendre donades les característiques del  Programa “Pla de 
l’Entorn”, es fa necessari recórrer  a la convocatòria per cobrir deu places 
d’Educadors/res Cívics/ques i vuit Conserges dins del programa “Cornellà pel 
Civsime”  en règim de personal laboral temporal, realitzada els dies 13, 14 i 19 
de juny de 2006, 
 
 Atès que la proposta de candidats per la realització d’aquestes 
funcions puntuals i específiques es realitza tenint en compte la seva 
experiència acreditada en aquest Ajuntament en la realització d’activitats 
similars, 
 
 Atès que a les dates actuals es inviable poder assegurar els serveis 
que es precisen atendre sense tenir que recórrer a contractacions per la via 
d’urgències, 
 
 Atès que existeix consignació pressupostària suficient en la partida 
03423K013100 Personal laboral eventual / Pla de l’Entorn, per atendre el cost 
de l’esmentada contractació, 
 
 Atès el que disposen els articles 16 i ss. i 94 del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, així com els articles 15.1. a) de 
l’Estatut dels Treballadors i 2on. del Reial Decret 2720, de 18 de desembre de 
1998, 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
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HE RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar eventualment dos 
Conserges per poder dur a terme el projecte “Pla de l’Entorn”. 
 

 Segon.- Autoritzar la contractació laboral temporal per obra o servei 
determinat a temps parcial per la realització del projecte “Pla de l’Entorn” a 
l’empara del R.D. 2720/98, de les persones, els llocs de treball i els períodes 
que tot seguit es relacionen: 

 
Nom Lloc de treball Períodes 
Esther Fernández Hernández Conserge 03/10/06 al 31/05/07 
Carlos Deopazo Iglesias Conserge 03/10/06 al 31/05/07 
 

 Tercer.- Fixar la jornada de treball setmanal d’aquest personal en 
10 hores setmanals, i assignar-los  les retribucions corresponents al lloc de 
treball de Conserge, d’acord amb les vigents taules salarials, aprovades per 
aquesta Corporació, en virtut dels acords assolits amb la representació del 
personal i les disposicions legals vigents. 
 

 Quart.- Comunicar la present resolució als interessats, al seu Cap, 
al Departament Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri. 
 Sisè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la 
normativa vigent. 
 

 Setè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a al dia 3 
d’octubre de 2006 respectivament,  en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 
30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 4.19.- Decret núm. 6114/06 de data 17 d’octubre. 
 

“Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat d’aquest 
Ajuntament, Sr.  Manel Pallarès Torregrosa, que ocupa una plaça de Tècnic de 
Manteniment, als efectes de garantir el normal funcionament de la Piscina 
Can Millars, 
 

Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a  les persones de la bossa de treball de tècnics de manteniment,  
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Atès que el senyor David Castro Rodríguez ha treballat per aquest 
Ajuntament realitzant tasques de subaltern i de suport tècnic a la piscina Can 
Millars, a plena satisfacció d’aquesta organització, 
 
 Atès que el senyor David Castro Rodríguez té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 452B0 13100 de Personal laboral eventual / Piscines, 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 

 
Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 

retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 

  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   

 
HE RESOLT   

 
Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 

la suplència de Tècnic de Manteniment a la Piscina Can Millars. 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 

David Castro Rodriguez, en qualitat de Tècnic de Manteniment, perquè 
substitueixi al titular del lloc de treball senyor Manel Pallarès Torregrosa, des 
del dia 4-10-2006 i fins a la seva reincorporació, o s’hagi de resoldre per 
qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de Tècnic 

de Manteniment de la Piscina Can Millars, establint-li les retribucions i la 
resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball 
del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 

Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 4 
d’octubre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
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 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 4.20.- Decret núm. 6187/06 de data 18 d’octubre. 
 
 “Vista la resolució de l’Alcaldia n. 5372/05 de data 09 de novembre, 
per la qual es va acordar la contractació de dos agents d’ocupació per la 
realització del projecte de posta en funcionament de les activitats del Centre 
Can Suris CITILAB com a centre d’innovació ciutadà per a la societat del 
coneixement, 
 
 Atès que en l’esmentada resolució es va acordar també presentar el 
programa al Departament de Treball de la Generalitat de Catalunya, als 
efectes de poder rebre la subvenció del 80 % del cost total del projecte, d’acord 
així mateix amb les bases reguladores per la seva concessió aprovades per 
l’Ordre de 30 de març de 2001 i modificades per l’Ordre de 19 de desembre de 
2001. 
 
 Atès que es va presentar la documentació requerida, el projecte 
esmentat i els candidats proposats per la seva realització. 
 
 Atès que es va crear el programa 03 322 E1 13100/Laboral 
eventual d’ocupació i desenvolupament local amb dotació suficient per poder  
fer front al cost del 20 % del cost de la contractació, 
 
 Atès que l’Ajuntament te coneixement de que el projecte ha sigut 
aprovat pel Departament de Treball de la Generalitat, però no es disposa 
encara de la resolució administrativa necessària per poder acordar la 
suplementació del crèdit necessari per les contractacions dels esmentats 
agents que han de participar en la realització d’aquest programa, 
 
 Atès que es del tot necessari i urgent iniciar aquest projecte per 
poder donar compliment als objectius que en ell es plantegen, 
 
 Atès que els candidats proposats no han sigut seleccionats 
mitjançant el procediment de convocatòria pública, però son les persones que 
disposen dels coneixements, requisits  i experiència necessàries per impulsar 
aquest projecte,  
 
 Atès que en el vigent pressupost hi ha crèdit suficient per poder 
acordar amb urgència l’inici del projecte, tal com que reflecteix amb els 
documents comptables que consten en l’expedient, 
 

Atès el que preveuen els articles 16 d) i 94,  20 i 22 del Reglament 
del Personal al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15 a) de l’Estatut 
dels Treballadors, i l’article  2 del Reial Decret 2720/1998, de 18 de desembre. 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HA RESOLT   
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació de dos 
agents d’ocupació i desenvolupament local per l’inici del projecte de posta en 
funcionament de les activitats del Centre Can Suris CITILAB com a centre 
innovació ciutadà per a la societat del coneixement. 

 
      Segon.- Autoritzar la contractació no permanent amb efectes 02 

d’octubre de 2006 i fins l’01 d’octubre de 2007 prorrogable per períodes de 12 
mesos fins a un màxim de 36 mesos, dels candidats proposats que a 
continuació es relacionen per la realització d’aquest projecte i establir als 
esmentats empleats les retribucions mensuals que tot seguit s’indiquen: 
 

Per la funció d’economista: 
 
Santiago Sanchez Cifuentes  NIF: 52914929-W 
Salari Base........................................925,96 
Complement Responsabilitat.............576,46 
Complement Condicions de Treball...263,59 
Complement Productivitat.................  61,81 
Prorrateig Paga Octubre..................... 94,50 
 
Per la funció de sistemes informàtics: 
 
Lluis Ribes Portillo   NIF: 52597404-S 
Salari Base........................................1091,01 
Complement Responsabilitat.............  576,46 
Complement Condicions de Treball...    98,53 
Complement Productivitat.................    61,81 
Prorrateig Paga Octubre.....................   94,50 
 

Més dues pagues extres equivalents als imports del Salari Base, Complement 
de Responsabilitat i Complement de Condicions de Treball. 

 
Tercer.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 06 de 

setembre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
Quart.- Establir-li la resta de condicions establertes en el marc 

general de condicions de treball de l’Ajuntament i els pactes específics pel que 
fa al personal laboral. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal pel seu coneixement.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 4.21.- Decret núm. 6190/06 de data 18 d’octubre. 
 

“Vista la necessitat de cobrir el servei de Professor/a de Música, en 
l’especialitat de llenguatge musical i piano, com a conseqüència de la 
incapacitat temporal de la Sra. Susana Moro Romeu, als efectes de garantir el 
normal funcionament de l’Escola Municipal de Música, 

 
 Vist l’informe favorable del Director de l’Escola Municipal de Música 
proposant la contractació per aquest lloc de treball de la Sra. Mireia Pacareu 
Fauquier, que reuneix el perfil professional i requisits necessaris per 
desenvolupar interinament la funció que s’ha de cobrir,  
 
       Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentat 
lloc de treball per poder garantir la continuació del curs escolar 2006/2007, i 
les dificultats per poder disposar de candidats/es interessats/des en assolir 
aquestes funcions, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423J0 13100 de Personal laboral eventual/ Escola de 
Musica. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals això com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors, l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 

 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 

 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HE RESOLT  
  

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència de la Sra. Susana Moro Romeu, Professora de Música en 
l’especialitat de llenguatge musical i, a l’Escola Municipal de Música. 

 
      Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 

parcial de la senyora Mireia Pacareu Fauquier, en qualitat de Professor/a de 
Música, especialitat llenguatge musical i piano, amb una dedicació anyal de 
1.023,25 hores, per poder atendre aquest servei a l’Escola Municipal de 
Música, amb efectes 9 d’octubre de 2006 i fins la reincorporació de l’empleada 
substituïda, i en tot cas fins a la fi del present curs escolar 2006/2007, o be 
s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
Professor/a Musica de l’Escola Municipal de Música,  establint-li les 
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retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, a la seva Cap, 
al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i el Butlletí Oficial de la Província. 

 
Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 9 

d’octubre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR I COMERÇ.  
 
 
 5.- Aprovar definitivament l’expedient de venda a favor de 
l’empresa  Emducsa, d’una finca de propietat municipal de 3000 m2, 
situada a l’Av. Salvador Allende, s/núm.  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord adoptat pel Ple Municipal en sessió celebrada el dia 29 
de juny de 2006, pel qual s’aprovava iniciar l’expedient previ de venda  d’una 
finca de tres mil metres quadrats, de propietat municipal, situada a l’Avinguda 
Salvador Allende, s/n, a favor de l’Empresa Municipal de Desenvolupament 
Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), per destinar-la a la construcció 
d’habitatge públic. 
 
 Atès que amb data 18 de juliol de 2006 es va trametre a la Direcció 
General d’Administració Local de la Generalitat de Catalunya, tota la 
documentació necessària, sol·licitant l’informe previ al que fa referència 
l’article 43, del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals. 
 
 Atès que la Direcció General d’Administració Local de la Generalitat 
de Catalunya, amb data 21 d’agost de 2006, ha emès informe favorable per a 
la venda directa de la finca, sempre que s’acompleixin els preceptes legals i 
reglamentaris en vigor 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, proposa al Ple Municipal, l’adopció dels següents 
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ACORDS 

 
 Primer.- Incorporar , prèviament a la venda, la finca objecte de 
transmissió, al Patrimoni Municipal del Sòl i l’ Habitatge. Una vegada feta l’ 
alienació procedir a les actuacions que corresponguin a l’ Inventari Municipal.  

 
 Segon.- Procedir a la venda directa de la finca de propietat 
municipal, que a continuació es descriu, a favor de l’Empresa 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA, de superfície 3000 m2: 
 
“ Porció de terreny de 3000 m2 de superfície, amb els llindes següents: al nord 
amb l’edifici de l’INEM i la zona verda ubicada a la cantonada de l’Avinguda 
Salvador Allende amb l’avinguda de la República Argentina, al sud amb un 
passatge de vianants limítrofa amb edificis d’habitatges, a l’est amb l’Avinguda 
de Salvador Allende, i a l’oest amb el pati del col·legi públic  Torre de la 
Miranda.” 
 
Inscrita al Registre de la Propietat de l’Hospitalet, secció Cornellà de Llobregat, 
finca 48137, primera inscripció en el Tomo 1129, llibre 1129, foli 13. 
 
Els  paràmetres urbanístics de la finca, d’acord a la modificació del PGM-76 de 
16 de setembre de 2005, son els següents: edificabilitat 11.000 m2 st; 
ocupació en planta 2.000 m2, i alçada màxima PB + 7 pp. 

 
 Tercer .- El preu de la venta es de  8.117.912.-euros que correspon: 

 
  Valoració ……………………. 6.998.200.-euros 
  IVA 16% …….…………... ... 1.119.712.-euros  
 
          Quart.-  Formalitzar la present venda en escriptura pública. Les 
despeses originades com a conseqüència d’aquesta formalització aniran a 
càrrec  de l’Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. 
(EMDUCSA).  
 

 Cinquè.- Facultar a l’ Alcalde Antonio Balmón Arévalo,  per a la 
firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a l’execució 
dels acords que antecedeixen.  

 
 Sisè.- Comunicar el present acord a l’Empresa Municipal  de 
Desenvolupament  Urbà  de Cornellà, S.A. (EMDUCSA ), al Departament 
d’Urbanisme i Habitatge  i la Intervenció municipal.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
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manifestant que és l’aprovació definitiva de l’expedient de venda a favor de 
l’empresa Emducsa d’una propietat municipal de 3000 m2, situada a l’Av. 
Salvador Allende, s/núm. Això -com recordareu- ja va passar pel Ple, aquesta 
és la segona vegada que passa i es tracta bàsicament d’això, de l’aprovació 
definitiva d’aquesta venda. Com recordareu, en aquell mateix Ple, el que es va 
fer és deixar sense efecte un conveni que es va signar amb la Generalitat. Una 
vegada deixat sense efecte aquest conveni, vam aprovar inicialment aquesta 
venda, i ara, una vegada passat el temps que ha de passar, aprovem 
definitivament la venda a Emducsa per a aquesta construcció i per tal de 
destinar aquests metres quadrats a la construcció d’habitatge públic. 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal d’ICV-EA-EPM, senyor Miguel López Sánchez. 
 
 A continuació intervé el senyor Salvador Colominas Tutusaus, com 
a Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que vol deixar palès i 
que quedi constància en Acta, que ara que estem en campanya electoral 
tothom exigeix i demana, tots els Partits Polítics demanem que es facin 
habitatges, i aquí era una possibilitat que la Generalitat tenia per fer-ho, per 
la qual cosa, diguem, és una mancança que el tripartit que hem tingut –
encara que Esquerra en aquest moment estigui fora, però és igual- però 
sobretot el partit que s’encarrega de l’habitatge -que moltes vegades exigeix i 
reclama com a primer punt el tema de l’habitatge- i, en canvi, aquí és 
vergonyós que un espai que es podia edificar habitatge social, doncs, al final 
tingui que ser Emducsa qui ho tingui que fer, no?. “Chapó” per l’Ajuntament, 
sincerament, perquè vol dir que tenim més capacitat que alguns 
Departaments de la Generalitat, però diguem, que consti, que és vergonyós. 
 
 Intervé seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
indicar que té un problema d’informació, suposo que a l’Informativa ja 
s’informaria en el seu moment i és el següent. Aquests habitatges que pensava 
fer la Generalitat i que nosaltres no hi teníem cap problema, estaven pensats 
inicialment per fer-los de lloguer. Nosaltres vam dir que de lloguer no els 
volíem, que volíem de protecció oficial, de promoció pública però de compra. 
És clar, en aquell moment l’Ajuntament va dir :“Escolteu no és el mateix fer-ho 
lloguer que fer-ho de compra que així tindreu les plus vàlues, i per tant la 
ciutat ha de recuperar aquestes plus vàlues. Per problemes administratius, 
res més, no per forma, no de voluntat política de cap responsable, ni de la 
Generalitat ni de l’Ajuntament, vàrem decidir que millor no embolicar-nos –
perquè era un embolic- i aleshores vam decidir “Doncs, bé, escolteu, ens 
doneu el projecte que heu fet, si us sembla bé, però ho fa l’Ajuntament”. Per 
tant no va ser, diríem, cap problema polític, sinó simplement no embolicar-nos 
en una gestió purament burocràtica i administrativa, t’ho dic per a la teva 
informació. És diferent a la informació que tens. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 6.- Aprovar definitivament el Reglament d’ús i normativa 
interna de l’ Escola Bressol Municipal Suris, destinada al Servei Públic 
Educatiu.  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’ acord del Ple de data 25 de maig  de 2006, mitjançant el qual 
es va aprovar l’inici de l’expedient per la creació del servei públic de les 
instal·lacions  de l’Escola Bressol Municipal Suris, destinada al Servei Públic 
Educatiu, per a infants de 4 mesos a 3 anys. 
 
 Vist que al mateix acord  s’aprovava inicialment el Reglament d’ ús i 
normativa interna del servei públic de les instal·lacions  de l’Escola Bressol 
Municipal Suris , destinada al Servei Públic Educatiu, per a infants de 4 
mesos a 3 anys.  
 
 Atès que l’esmentat expedient ha estat exposat al Taulell d’ Anuncis 
d’ aquest Ajuntament, pel termini de 30  dies hàbils, així com publicat  el 
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corresponent anunci d’ exposició  de l’expedient durant 30 dies en el Butlletí 
Oficial de la Província i Diari Oficial de la Generalitat. 
 
 Atès que  havent finalitzat la informació pública, no s’ ha presentat 
cap al·legació  a l’ aprovació inicial de l’ esmentat Reglament d’ ús. 
  
 Aquesta Comissió Informativa d’Interior i Comerç,  proposa al Ple de 
l’ Ajuntament, l’ adopció dels següents: 
 
     ACORDS   
 
 Primer.- Aprovar definitivament el Reglament d’ ús i normativa 
interna del servei  de les instal·lacions de l’Escola Bressol Municipal  Suris, 
destinada al Servei Públic Educatiu, per a infants de 4 mesos a 3 anys.  
 
 Segon.- Procedir a la publicació íntegra del Reglament d’ ús i 
normativa interna del servei públic de les instal·lacions de l’Escola Bressol 
Municipal  Suris, destinada al Servei Públic Educatiu, per a infants de 4 
mesos a 3 anys, al Butlletí Oficial de la Província i Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya, als efectes de la seva entrada en vigor als 15 dies, 
de la seva publicació. 
 
 Tercer.- Comunicar el present acord al Departament de Salut 
pública, Consum, Benestar social i Educació i la Intervenció Municipal.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
indicant que és l’aprovació definitiva del Reglament d’ús i normativa interna de 
l’Escola Bressol Municipal Suris, destinada al servei públic educatiu. Aquest 
punt també va passar pel Ple del mes de juny, es va aprovar inicialment 
aquest Reglament i aquesta normativa interna -i com recordareu- això 
significa que és un Reglament general que es bassa en què l’Escola Bressol ha 
de ser un servei educatiu que ha de mantenir en tot moment el caràcter de 
servei públic de gestió indirecta prestat a la gent.  
 
 Tot seguit intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el seu Grup segueix 
pensant el mateix que vam dir el dia que va venir inicialment. Estem en contra 
de donar el servei municipal a una empresa privada, crec que es tracta d’això, 
és un Plec de Condicions per donar-ho a gestionar a una empresa privada, 
com és el cas d’Almeda. És això?. 
 
 Intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per indicar que 
vol fer un parèntesi –si m’ho permets-. Ho dic per l’expressió tan rotunda que 
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has fet. La recollida d’escombreries, la neteja de la ciutat, es fa mitjançant una 
empresa privada, t’ho dic perquè també hi estaves en contra. 
 
 La senyora Mª Isabel Espinosa Fernández respon que amb aquesta 
també estem en contra, estem en contra de la gestió perquè creiem que això 
redunda en detriment del servei. Pensem que és quelcom que ho ha de fer 
l’Ajuntament i per tant nosaltres en aquest cas votarem en contra si ho 
gestiona una empresa privada. Creiem que, a l’igual que les altres escoles 
bressol de la ciutat han d’estar dirigides des de l’Ajuntament. 
 
 Novament intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
indicant que la va a ajudar perquè sinó serà una contradicció. El que estem 
creant és un servei, per tant, o estàs a favor d’aquest servei o no estàs a favor 
d’aquest servei. És el que estem creant ara, és el que diu el Reglament, és el 
que diu el document que aprovem.  
 
 Responent la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández que, en aquest 
cas, sí votem a favor de la creació del servei. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 7.- Adjudicar a l’Empresa Educare XXI, Societat Limitada, el 
contracte de Gestió del servei públic de gestió i funcionament de la 
Escola Bressol Municipal Suris.  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient instruït per la contractació amb les següents 
característiques : 
 
Objecte del contracte : Gestió del servei públic de gestió i funcionament de la 
Escola Bressol Municipal Suris. 
Tramitació : Ordinària 
Procediment d’adjudicació :Obert 
Forma d’adjudicació : Concurs 
 
 Atès que les proposicions admeses a la licitació son les següents 
empreses: 
 
1 CEPS   
2 ZIGA ZAGA, S.A.   
3 EDUCARE  XXI   
 
 Atès que la Mesa de Contractació es va reunir per procedir a la 
valoració de les ofertes presentades, proposant l’adjudicació a favor de l’ 
Empresa Educare XXI, Societat Limitada, per ser l’oferta més avantatjosa per 
aquest Ajuntament i complir tots els requisits fixats al Plec de Condicions 
aprovat per regir el present procediment. 
 
 El Ponent de la Comissió Informativa d’Interior i Comerç , proposa 
al ple de l’ Ajuntament, l’ adopció dels següents :  
  

ACORDS 
 
 Primer.- Adjudicar a l’ Empresa Educare XXI , Societat Limitada , el 
contracte de Gestió del servei públic de gestió i funcionament de la Escola 
Bressol Municipal Suris, amb estricta subjecció al Plec de Condicions 
Econòmic-Administratives aprovat pel ple  de data 25 de maig del 2006, i a la 
seva oferta . 
 
 Segon.- Establir com a preu del contracte, 394.366,78 euros (IVA 
inclòs ) per curs escolar , a partir de l’ 1 de setembre del 2007. 
 
 Tercer.- Fixar la garantia definitiva en la quantitat de 63.098,68 
euros, de conformitat amb el Plec de Condicions particulars, la qual haurà 
d’ingressar el contractista en el termini de 15 dies següents, a comptar de la 
recepció del present acord. De no acomplir-se aquest requisit, per causes 
imputables a l’adjudicatari, l’Ajuntament declararà resolt el contracte. 
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 Quart.- Retornar la garantia provisional per un import de 37.008,35 
euros als licitadors següents : 
 
   (ingressat en Tresoreria/Òrgan 

de Contractació 
 

1 Ziga Zaga, S. L  ( Ingresat en  Tresoreria ) 
2 CEPS  ( Ingresat en  Tresoreria ) 
 
 Cinquè.- Formalitzar aquest contracte en document administratiu 
de conformitat al que disposa l’article 54 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques. 
 
 Sisè.- Comunicar les dades relatives a l’adjudicació d’aquest 
contracte al Registre Públic de Contractes de la Junta Consultiva de 
Contractació Administrativa en el termini dels tres mesos següents a la seva 
formalització, de conformitat amb allò que preveuen els articles 58, 93 i 118 
del Reial Decret Legislatiu 2/2000, de 16 de juny pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques. 
 
 Setè.- Posar l’expedient instruït a disposició dels altres licitadors 
ofertants als efectes de donar compliment a allò que preveu l’article 89.3, en 
concordança amb l’article 54.2 de la Llei de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú. 
 
 Vuitè.- Notificar la present resolució al Departament de Salut 
Pública , Consum, Benestar Social i Educació , la Intervenció Municipal, a 
l’adjudicatari, així com a la resta de participants. 
 
 Novè.- Disposar de la despesa plurianual amb aplicació als 
exercicis i imports següents: 
 
Exercici   Partida    Import 
 
2007  49 423C0  22707     143.406,10    euros 
2008  49 423C0  22707     394.366,78  euros 
2009  49 423C0  22707                       394.366,78  euros 
2010             49 423C0  22707     394.366,78  euros 
2011           49 423C0  22707     250.960,68  euros 
 
 Subordinat al crèdit que es consigni en els respectius 
pressupostos.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
indicant que en aquest cas sí que és adjudicar a l’empresa Educare XXI, 



 45

aquest contracte de gestió del servei públic de gestió i funcionament de 
l’Escola Bressol Municipal Suris. Proposem adjudicar-ho a l’empresa Educare 
XXI, ja que és l’empresa que segons el informes, tant econòmic com tècnics, 
s’adequa més al Plec de Condicions. Dir que es van presentar tres empresas, 
Educare XXI, Ceps i Ziga Zaga, i que la més avantatjosa per l’Ajuntament i per 
a la ciutat en tots els aspectes, era Educare XXI i per això es proposa 
l’adjudicació a aquesta empresa. 
 
 A continuació intervé el senyor Salvador Colominas Tutusaus, com 
a Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, per indicar que no va poder assistir-
hi  a la Comissió Informativa. Ho sento molt, ja sabeu que no em trobava molt 
bé de salut però m’agradaria saber per què es trenca la dinàmica dins de les 
escoles bressol, de que totes formin part del que és una política municipal. És 
més, Edelweis i altres que en aquell moment eren privades, es van absorbir 
dins la política municipal, i per quin motiu en aquest cas es fa el contrari?.  
 
 Intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, manifestant que 
suposa que és la tardor, ho suposo i com estem de campanya, estem una mica 
“emboirats” i és clar, disculpeu. És que no és la primera vegada que parlem ja 
d’aquests temes. Ja ha passat amb el tema de l’Escola d’Almeda i es va 
aprovar així, la direcció política, tècnica, administrativa correspon a 
l’Ajuntament, no hi ha cap cessió, la pedagògica també, només que es fa amb 
recursos d’una empresa que és la que aporta el personal i la que gestiona allò i 
assumeix aquesta responsabilitat. Els problemes són els mateixos que a totes 
les escoles bressol, faltaria més, aquí no hi ha escoles bressol de primer o de 
segon o tercer grau, o especials. Tots els programes educatius, pedagògics, tot 
el que es fa és el mateix, l’únic que canvia és el sistema de gestió i res més. I 
això, quan es va aprovar el Plec de Condicions i ja hem fet una proposta i és 
una realitat, no és d’ara que una escola bressol funciona així, no som l’únic 
municipi. En aquests moments la majoria de municipis utilitzen aquests 
serveis per poder gestionar això. Es pot estar a favor o en contra, però vol dir 
que aquesta reflexió ja es va fer amb el tema d’Almeda. És una qüestió de 
gestió i ja està, de millorar la gestió, sobretot la dels recursos personals. 
 
 Pren la paraula en aquest moment la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
sent dir que no és un tema d’eleccions ni res d’això, perquè és quelcom que hi 
estem en contra, però no solament en això de la concessió de les escombreries, 
sinó perquè en tot allò que siguin empreses que no controleu des de 
l’Ajuntament, el servei no és igual, no és igual i no em diguis que és la mateixa 
qualitat. Seran el mateixos, portaran el llibre de “petete” però no és la mateixa 
qualitat. No ho és, no pot ser-ho i la prova la tenim en el gimnàs municipal, en 
aquesta obra tan bestial que heu fet, no funciona bé.  
 
 Tinc el correu electrònic ple de missatges de la ciutadania de 
Cornellà queixant-se del servei d’aquesta concessió. Però és clar, si ho portem 
aquí i crec que és el lloc a on es té que debatre, a part d’informar-nos en les 
Comissions Informatives, el Ple és el lloc a on es tenen que debatre les coses. 
Ja sé que com no tens expectació, doncs, eh, però si això fos un Ple normal, 
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d’un Ajuntament normal, que s’omplis de gent del poble, és a on es té que 
debatre i a on es tenen que veure els posicionaments de cada Grup. Per tant, 
en aquest cas i en el d’Almeda i en les possibles que feu, el nostre 
posicionament serà el mateix, perquè no és igual. No és el mateix el 
professorat que hi ha a les escoles bressol de l’Ajuntament que tenen una 
categoria. La selecció del personal no és la mateixa, encara que vosaltres 
digueu que sí, no ho és i ja està. Estarem en contra d’això i estarem en contra, 
sobretot en el tema de l’ensenyament. 
 
 Pren la paraula novament el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per indicar que no vol fer-se pesat, però deia d’una manera simpàtica 
que sembla que hi havia una boira, perquè és clar, les coses són molt 
senzilles, portem una adjudicació, no hi ha més tema, aquest debat ja es va 
realitzar quan es va aprovar el Plec de Condicions, que és quan es té que fer el 
debat. Fem les coses bé, per si no us recordeu, sí vau fer el debat, jo si que 
me’n recordo del que he portat a aquest Ple, del que s’ha aprovat i del que no 
s’ha aprovat. Ara el que toca només és si s’adjudica a una empresa. Punt. 
Vostè voti el que vulgui votar, però ho dic una mica perquè els debats no 
siguin eterns i sapiguem de què estem parlant en cada punt. I en aquest punt 
estem parlant de que s’adjudica el contracte a una empresa concreta. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 

 8.- Modificar el contracte dels serveis de manteniment dels 
parcs, jardins, places enjardinades i altres espais verds públics de la 
ciutat, així com el manteniment  de l’arbrat viari,  adjudicat a TECSALSA, 
per ampliació de les prestacions a les zones verdes situades a Ribera 
Serrallo. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta formulada pel departament de Via Pública, 
Manteniment i Serveis de modificació de la contracta dels serveis de 
manteniment dels parcs,  jardins, places enjardinades i altres espais verds 
públics de la ciutat, així com el manteniment de l’arbrat viari,  adjudicada a 
TECSALSA segons acord plenari de 25 d’octubre de 2001 per ampliació de 
prestacions a la zona verda situada a la zona de Ribera Serrallo. 
 
 Vist el plec de condicions de l’esmentada contracta en especial els 
seus articles 5 i 26 dels que s’infereix la possibilitat de modificació del 
contracte per causes derivades de l’interès públic de conformitat als requisits i 
efectes establerts legalment. 
 
 Vistos així mateix els informe emesos al respecte per l’Enginyera de 
Via Pública i el cap del Departament de Contractació i Patrimoni. 
 
  El Ponent de la  Comissió Informativa de Interior i Comerç  proposa 
al ple de l’ Ajuntament, l’ adopció dels següents : 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Modificar l’objecte de la contracta dels serveis de 
manteniment dels parcs, jardins, places enjardinades i altres espais verds 
públics de la ciutat, així com el manteniment de l’arbrat viari,  adjudicada a 
TECSALSA segons acord plenari de 25 d’octubre de 2001 per ampliació de les 
prestacions a les zones verdes situades a Ribera Serrallo (conforme al plànol 
adjunt),  comportant la modificació un cost anyal de 67.828,32.- euros 
/anyals IVA inclòs amb efectes de l’1 d’agost de 2006 i finalitzant quan es 
produeixi així mateix la finalització de la contracta vigent. 
 
  Segon.- Autoritzar la despesa de caràcter plurianual amb aplicació 
als exercicis i pels imports següents:  
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2006        13 432D0 22735                 28.261,80 Euros 
2007        13 432D0 22735                 56.523,60 Euros 
 
subordinat al crèdit que es consigni en els respectius Pressupostos, en el que 
normalment hi ha crèdit” 
 
 Tercer.- Formalitzar la modificació en document administratiu, 
facultant al senyor Tinent d’Alcalde de Presidència, Interior i Comerç als 
expressat efectes. 
 
              Quart.- Comunicar les dades relatives a l’adjudicació d’aquest 
contracte al Registre Públic de Contractes de la Junta Consultiva de 
Contractació Administrativa en el termini dels tres mesos següents a la seva 
formalització, i al Tribunal de Comptes, de conformitat amb allò que preveuen 
els articles 59, 94 i 118 de la Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la Intervenció Municipal 
així com al Departament de Via Pública.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
indicant que és la modificació del contracte dels serveis de manteniment dels 
parcs, jardins, places enjardinades i altres espais verds públics de la ciutat, 
així com el manteniment de l’arbrat viari, adjudicat a Tecsalsa, per l’ampliació 
de les prestacions a les zones verdes situades a Ribera Serrallo. Crec que 
aquest punt amb l’enunciat ja s’explica. Senzillament és tota la zona adjacent 
a Ribera Serrallo que -com sabeu- s’ha posat en marxa tot allò i està ple de 
zones verdes, arbrat, etc., i el que es fa és ampliar-lo a l’empresa adjudicatària 
d’aquest servei perquè es puguin fer tots aquests treballs en aquesta zona i 
per tant s’ha de modificar aquest contracte en una quantitat de 67.000.- 
euros.  
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a Portaveu del Grup Municipal del PP, per indicar que el seu Grup en aquest 
cas sí que estan d’acord amb l’empresa, nosaltres pensem que és una empresa 
model a Cornellà, és una empresa social, i per tant sí donem suport a que se’l 
hi concedeixi en aquest cas, encara que sembli una contradicció –si ja sé que 
ho has comentat, Alcalde, per això ho he volgut especificar-. Encara que 
sembli una contradicció, no ho és, creiem que Tecsalsa està desenvolupant 
una funció social molt important en aquesta ciutat i per tant, totes les ajudes 
que des de aquest Consistori se li puguin donar, seran poques, ens sembla 
formidable, no aquests jardins sinó els de tots els Ajuntaments adjacents que 
puguin aconseguir. Això és una cosa diferent al que abans hem parlat. 
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 Intervé seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
indicar que com ampliació de la seva informació, ha de dir que, nosaltres no 
ajudem, en tot cas, Tecsalsa com empresa, es presenta a una oferta de 
contractes, presenta les seves ofertes i nosaltres creiem que és la empresa 
adequada, obviament per molts motius. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  

 
 
 
 9.- Modificar el contracte dels serveis de manteniment dels  

parcs, jardins, places enjardinades i altres espais verds públics de la  
ciutat, així com el manteniment de l’arbrat viari,  adjudicat a TECSALSA 
per la prestació del servei complementari de pintura de bancs en els 
barris de Gavarra i el Pedró.  

 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta formulada pel departament de Via Pública, 
Manteniment i Serveis de modificació de la contracta dels serveis de 
manteniment dels parcs,  jardins, places enjardinades i altres espais verds 
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públics de la ciutat, així com el manteniment de l’arbrat viari,  adjudicada a 
TECSALSA segons acord plenari de 25 d’octubre de 2001 per la prestació del 
servei complementari de pintura de bancs als barris de Gavarra i el Pedro. 
 
 Vist el plec de condicions de l’esmentada contracta en especial els 
seus articles 5 i 26 dels que s’infereix la possibilitat de modificació del 
contracte per causes derivades de l’interès públic de conformitat als requisits i 
efectes establerts legalment. 
 
 Vistos així mateix els informe emesos al respecte per l’Enginyera de 
Via Pública i el cap del Departament de Contractació i Patrimoni. 
 
  El Ponent de la  Comissió Informativa de Interior i Comerç  proposa 
al ple de l’ Ajuntament, l’ adopció dels següents : 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Modificar l’objecte de la contracta dels serveis de 
manteniment dels parcs, jardins, places enjardinades i altres espais verds 
públics de la ciutat, així com el manteniment de l’arbrat viari,  adjudicada a 
TECSALSA segons acord plenari de 25 d’octubre de 2001 per la prestació del 
servei complmentari de pintura de bancs en els barris de Gavarra i el Pedró, 
per un import total de 63363,65.- euros per tots els treballs de pintat.(al que 
s’inclou l’increment aprovat fins avui 1,08555), amb efectes 1 de setembre de 
2006 i per un periode de 6 mesos. 
 
  Segon.- Autoritzar la despesa de caràcter plurianual amb aplicació 
als exercicis i pels imports següents:  
 
2006        13 432D0 22735                 45856,28 Euros 
2007        13 432D0 22735                 22928,14 Euros 
 
subordinat al crèdit que es consigni en els respectius Pressupostos, en el que 
normalment hi ha crèdit” 
 
 Tercer.- Formalitzar la modificació en document administratiu, 
facultant al senyor Tinent d’Alcalde de Presidència, Interior i Comerç als 
expressat efectes. 
 
              Quart.- Comunicar les dades relatives a l’adjudicació d’aquest 
contracte al Registre Públic de Contractes de la Junta Consultiva de 
Contractació Administrativa en el termini dels tres mesos següents a la seva 
formalització, i al Tribunal de Comptes, de conformitat amb allò que preveuen 
els articles 59, 94 i 118 de la Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la Intervenció Municipal 
així com al Departament de Via Pública.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
assenyalant que l’objecte d’aquest acord és la modificació del mateix contracte, 
en aquest cas, per una prestació del servei complementari de pintura dels 
bancs als barris de Gavarra i el Pedró. Aquest és un tema que aquesta 
empresa fins ara no fa, però s’ha pensat que també ho podia fer i començar 
pels barris de Gavarra i del Pedró. Per això l’ampliació del contracte és en els 
termes d’ampliació del servei complementari. Aquesta modificació suposarà un 
cost de 63.000.- euros. 
 
 Pren la paraula a continuació el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per assenyalar que, si em permeteu, vull fer una consideració sobre 
aquest tema. El dia que es va iniciar una reflexió sobre el tema de Tecsalsa i es 
va estudiar i plantejar la importància que tenia fer tot el tema de jardineria, és 
evident que en aquell moment no es van equivocar en construir aquella línia 
de negoci, i avui en dia està consolidada.  
 
 El que estem aprovant aquí no és qualsevol modificació de contracte 
–ho dic com a reflexió social- el que estem fent és plantejar-nos una ampliació 
del treball que fa l’empresa relacionat amb el tema de manteniment del 
mobiliari urbà i, és clar, no podem plantejar-ho a altres clients potencials si en 
la teva ciutat no ho proves i veus si allò funciona o no funciona. I és aquest el 
motiu pel qual estem fent una prova pilot -ja veurem si funciona-. Això també 
ho tenim que analitzar molt bé pel tema de costos d’explotació d’aquesta nova 
línia, però ho dic també perquè quedi clar el perquè ve aquesta modificació.  
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
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Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fabregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 10.- Aprovar l’inici de l’expedient de contractació de les obres 
de reparació de la piscina Can Millars. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient instruït per a la contractació amb les següents 
característiques : 
Naturalesa: Obres 
Objecte del contracte : Obres de reparació de Piscina Can Millars 
Tramitació : ordinària 
Procediment d’adjudicació : Obert 
Forma d’adjudicació :Concurs 
 
 Vist l’informe emès al respecte pel cap del Departament de 
Contractació-Patrimoni i la Secretària General i Cap d’urbanisme 
 
 El ponent de la Comissió Informativa d’Interior i Comerç proposa al 
Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Iniciar expedient de la següent contractació : 
Naturalesa: Obres 
Objecte del contracte : Obres de reparació de la piscina Can Millars 
Tramitació : Ordinària 
Procediment d’adjudicació : Obert 
Forma d’adjudicació : Concurs 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Condicions Economicoadministratives 
Particulars de la contractació, que figura com a annex I. 

 
 Tercer.- Autoritzar la despesa de caràcter plurianual i fent ús de les 
concedides per l’article 84 del R.D. 500/90, de 20 d’abril, ateses les 
circumstàncies excepcionals que concorren en el present expedient de 
contractació, aplicar la mateixa en els exercicis i pels imports següents:  
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Exercici    Partida Pressupostària                                            Import 
2006         51 452C0 6320301                                                 17304,22.- 
2006         51 452C0 6320300                                                 90000,00.- 
2007         51 452C0 6320300                                               237578,15.-     
 
subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos. 
 
 Quart.- Convocar concurs per a l’adjudicació de l’esmentada 
contractació, de conformitat amb l’article 75 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques, donant publicitat a la licitació mitjançant anunci 
en el Butlletí Oficial de la Província. 
 
               Cinquè.- Establir que en el present procediment no procedeix 
clàusula de revisió de preus conforme a allò establert en el Plec de Condicions 
Particular. 
 
 Sisè.- Comunicar la present resolució a la Intervenció Municipal 
així com al Departament d’Urbanisme i Habitatge. 
 
 Setè.- Facultar al tinent d’alcalde d’Interior i Comerç per a la firma 
de tots aquells documents públics i privats que fossin necessaris per a 
l’execució dels acords que antecedeixen.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
assenyalant que l’objecte d’aquest acord és l’aprovació de l’inici d’expedient de 
contractació de les obres de reparació de la piscina Can Millars. El que fem és 
iniciar aquest expedient i aprovar el Plec de Condicions Econòmic-
Administratives i -com sabeu- això es tracta de totes les obres del sòl, de la 
platja de la piscina i el subsòl, que és el que es farà quan es faci l’exposició 
pública, es presentin les empreses i s’acabi adjudicant a aquella empresa que 
resulti adjudicatària pels informes que toqui. Avui el que fem és aprovar l’inici 
d’aquest expedient.  
 
 Intervé a continuació la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a Portaveu del Grup Municipal del PP, manifestant que suposa que aquest 
arranjament és el mateix que ja portem temps demanant per aquesta piscina. 
Crec que això caldeja fa anys i nosaltres estem a favor de que s’arregli, però 
pensem que quan es va construir aquesta piscina, que és recent no porta 
tants anys en funcionament i, a més, porta molts anys trencada la gent fa 
molt que es queixa d’avaries, no sé de quin tipus però ja es porten anys 
sentint-se que aquesta piscina té els seus dèficits i pensem que quan es va 
construir, el control de qualitat de l’empresa que la va fer ha brillat per la seva 
absència. La meva pregunta o reflexió –pregunta ja no té sentit, perquè està 
clar que no l’han arreglat- és que, quan quelcom no es construeix bé, qui té 
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que pagar-ho no és l’erari públic, no és la ciutadania de Cornellà amb els seus 
impostos, sinó l’empresa que l’ha construït malament, perquè des de els seus 
inicis aquesta piscina coixeja –si em permeteu l’expessió-. Per tant, estem a 
favor de que s’arregli donat que portem molt de temps, però pensem que s’ha 
de fer més control i exigir a les empreses que, quan no ha fan bé, ho arreglin 
elles, per això estan els temps de garantia. 
 
 Pren la paraula seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per aclarir que ja hem decidit que s’arregla, el que ara estem dient és 
que s’inicia el tema de la contractació de les obres.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 11.- Aprovar l’inici de l’expedient de contractació de les obres 
de Millora de la vialitat als carrers Tirso de Molina, Baltasar Oriol, Lleó 
XIII, Vall d’Aran, Teodor Lacalle i passatges  Busquets i Dolors Almeda al 
Barri Almeda.  
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 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient instruït per a la contractació amb les següents 
característiques : 
Naturalesa: Obres 
Objecte del contracte : Obres de millora de la vialitat als carrers Tirso de 
Molina, Baltasar Oriol, Lleó XIII, Vall d’aran, Teodor Lacalle i passatges 
Busquets i dolors Almeda al barri Almeda 
Tramitació : ordinària 
Procediment d’adjudicació : Obert 
Forma d’adjudicació : Concurs 
 
 Vist l’informe emès al respecte pel cap del Departament de 
Contractació-Patrimoni i la secretària general i cap d’Urbanisme 
 
 El ponent de la Comissió Informativa d’Interior i Comerç proposa al 
Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següent 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Iniciar expedient de la següent contractació : 
Naturalesa: Obres 
Objecte del contracte : Obres de millora de la vialitat als carrers Tirso de 
Molina, Baltasar Oriol, Lleó XIII, Vall d’aran, Teodor Lacalle i passatges 
Busquets i dolors Almeda al barri Almeda 
Tramitació : Ordinària 
Procediment d’adjudicació : obert 
Forma d’adjudicació :Concurs 
 
 Segon.- Aprovar el plec de condicions Economicoadministratives 
particulars de la contractació, que figura com annex I. 

 
 Tercer.- Autoritzar la despesa de caràcter plurianual i fent ús de les 
facultats  concedides per l’article 84 del R.D: 500/90, de 20 d’abril, ateses les 
circumstàncies excepcionals que concorren en el present expedient de 
contractació, aplicar la mateixa en els exercicis i pels imports següents:amb 
aplicació als exercicis i pels imports següents:  
 
Exercici    Partida Pressupostària                                            Import 
2006         51 432B0 6110415                                               332707,01.- 
2006         51 432B0 6110413                                               150000,00.- 
2007         51 432B0 6110413                                               576837,05.- 
 
subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos. 
 
 Quart.- Convocar concurs per a l’adjudicació de l’esmentada 
contractació, de conformitat amb l’article 75 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques, donant publicitat a la licitació mitjançant anunci 
en el Butlletí Oficial de la Província. 
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               Cinquè.- Establir que en el present procediment no procedeix 
clàusula de revisió de preus conforme a allò establert en el Plec de Condicions 
Particular. 
 
 Sisè.- Comunicar la present resolució a la Intervenció Municipal 
així com al Departament d’Urbanisme. 
 
 Setè.- Facultar al Tinent d’Alcalde d’Interior i Comerç per a la firma 
de tots aquells documents públics i privats que fossin necessaris per a 
l’execució dels acords que antecedeixen.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
assenyalant que es procedeix a aprovar l’inici de l’expedient de contractació 
d’obres, en aquest cas de la millora de vialitat de diversos carrers que són 
Tirso de Molina, Baltasar Oriol, Lleó XIII, Vall d’Aran, Teodor Lacalle i Passatge 
Busquets i Dolors Almeda al barri Almeda. És exactament el mateix, el que 
fem és iniciar aquest expedient, aprovar el Plec de Condicions Econòmic-
Administratives i quan passi el temps d’exposició pública i es presentin les 
empreses, s’adjudicarà i -com he dit abans- ara el que fem és iniciar 
l’expedient de contractació. 
 
 A continuació intervé el senyor Salvador Colominas Tutusaus, 
Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que en el Plenari 
anterior ja va comentar que no sé quin criteri heu utilitzat per decidir que 
aquests són els carrers que s’han d’arreglar al barri Almeda, perquè, per 
exemple, no heu inclòs ni Vicens Ferrer,  ni Marià Fortuny, que són dos 
carrers desastrosos, plens de sots que no es pot ni passar .Inclús a Marià 
Fortuny, els veïns – els conec bé perquè aquest últim és el meu i Vicens Ferrer 
és el darrera- ens hem hagut de cimentar part dels clots que hi ha, perquè 
està fet un desastre i, en canvi, no entenc que ara a Dolors Almeda -que es 
van fer les obres fa dos anys- es tornin a realitzar obres quan, en canvi, a 
aquests dos carrers, és un desastre.  
 
 Sapigueu que els veïns estem recollint firmes perquè és ridícul, crec 
que no tindríem que arribar a postures d’aquest nivell perquè és tant de sentit 
comú passejar per aquests dos carrers i veure com estan. La fornera es va 
trencar la cama passant per aquest carrer, perquè va ensopegar amb un dels 
forats a la nit. És que no ho entenc -no ho dic des de la critica política, és des 
de la critica professional- no entenc quin criteri heu seguit per decidir aquests 
carrers i que no incloeu carrers com Vicens Ferrer i Marià Fortuny que estan 
fets un desastre, no ho puc entendre.  
 
 Intervé tot seguit el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
indicar que torna a repetir el d’abans. Estem aprovant un expedient de 
contractació, l’altre debat ja ho vam fer. Ara estem d’acord en fer aquests 
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carrers i -com sempre- farem un, després altres i per cert, és passatge Dolors 
Almeda, no és el carrer Dolors Almeda el que farem perquè evidentment està 
fet. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 12.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
31/2006 del Pressupost de l’Ajuntament, per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit finançats amb càrrec al Romanent de Tresoreria, 
baixes per anul·lació de despeses i majors ingressos. 
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 DICTAMEN 
 
 “Vista la sol·licitud de modificació de crèdit del Departament de 
Cooperació i Solidaritat per crèdit extraordinari amb càrrec a baixes per 
anul.lació de despeses, motivada per l’atorgament de subvenció a l’associació 
“Barcelona acció solidària” pel projecte de Cooperació Internacional anomenat 
“Caravana Solidària a l’Àfrica Occidental 2006.Projecte Yakaar”, per un import 
de 9.000 €. 
 
 Vistes les propostes de modificació de crèdits per suplement de 
crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria i baixes per anul.lació de 
despeses del Departament de Salut Pública, Consum i Benestar Social, 
motivada per la signatura del conveni de cooperació amb el Consell Comarcal 
per al transport adaptat per a persones amb mobilitat reduïda, i per atendre 
les demandes d’allotjament alternatiu d’adults i gent gran, per un import total 
de 33.199,06 €. 
 
 Vistes les sol.licituds de modificació de crèdit del Gabinet d’Alcaldia 
per suplement de crèdit amb càrrec a majors ingressos, motivades per les 
subvencions rebudes de l’Institut Català de la Dona de la Generalitat de 
Catalunya, en concepte de “Desenvolupament del Pla. CIRD Aniversari Consell 
Municipal de Dones”, per import de 19.904 €; i la subvenció atorgada pel 
Servei d’Acció Social de la Diputació de Barcelona per la realització d’activitats 
per a les dones del municipi, per un import de 3.000 euros. 
 
 Vista la necessitat de concedir crèdits extraordinaris per tal de 
reconèixer crèdits d’exercicis tancats, no reconeguts en el seu moment, per als 
quals no existeix dotació adequada o suficient al vigent Pressupost, dels 
Departaments d’Urbanisme i Cultura, per un import total de 24.599,55 Euros. 
 
 Vist l’escrit del Departament de Treball, sol.licitant modificació de 
crèdit per suplement amb càrrec a baixes per anul.lació de despeses, motivada 
per l’atorgament d’una subvenció en concepte de despeses de funcionament a 
la Fundació Privada PRODICOR 2000, i per la realització del curs “Acció 
formativa per la unitat d’escolarització externa” no previst inicialment, per un 
import total de 6.134 euros. 
 
 Vista la necessitat de suplementar la partida de C.P.S./Recaptació  
per fer front a les Taxes sobre els ingressos recaptats en la gestió del 
cobrament de les multes, de l’Organisme Autònom de Gestió Tributària; així 
com les partides d’interessos i amortitzacions dels préstecs a llarg termini per 
l’augment dels tipus d’interès, per un import total de 168.865 euros. 
 
 Vist l’escrit del Cap d’Organització i Programes, sol.licitant 
modificació de crèdit per crèdit extraordinari amb càrrec a baixes per 
anul.lació de despeses, motivada per l’execució del projecte de ciutat presentat 
pel “Club Amics del Ferrocarril de Cornellà” consistent en la rehabilitació de 
l’antiga estació del carrilet, per import de 90.000 euros. 
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 Vista la proposta de modificació de crèdits del Departament 
d’Urbanisme per suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria, 
motivada per la tramitació de diverses certificació d’obres en relació a la 
reforma de la torre del C/Ametller, 12, per import de 42.670,91 euros. 
 
 Vista la necessitat de suplementar les partides de subministrament 
d’electricitat, aigua i gas per atendre les despeses previstes, per import de 
154.400 euros. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdits del Departament de Via 
Pública, de suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul.lació de 
despeses, motivada per revisió de preus i ampliació del contracte de neteja 
d’establiments municipals; per l’increment de les despeses del lloguer de grups 
electrògens; per la modificació del contracte dels serveis de vigilància dels 
mercats Marsans i Centre, i per atendre les despeses de reparació del parc 
mòbil de la brigada municipal, per un import total de 97.190 euros. 
 
 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals,  i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2006. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, de 
conformitat amb el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2006, i vist el dictamen favorable de l’esmentada 
Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
31/2006 per crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec a 
Romanent de Tresoreria, baixes per anul.lació de despeses i majors ingressos  
que es proposa, segons el següent detall i resum per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

01.315P1.2260501 ACTIVITATS/CENTRE INFORMACIO PER LA DONA 80.080,00 22.904,00 0,00 102.984,00

01.432B0.6110405 PROJECTE CIUTAT 90.000,00 0,00 90.000,00 0,00

01.451D0.78012 TRANSF.CAPITAL/AMICS DEL FERROCARRIL 0,00 90.000,00 0,00 90.000,00

11.222B0.22701 C.P.S./SEGURETAT 337.011,00 9.985,00 0,00 346.996,00

11.222D0.6010300 REGULACIÓ TRÀNSIT 28.000,00 0,00 9.985,00 18.015,00

13.431B02210201 SUBMINISTRAMENT GAS EDIFICIS 263.000,00 96.000,00 0,00 359.000,00

13.431B1.22700 C.P.S./NETEJA CENTRES 3.211.157,00 58.205,00 0,00 3.269.362,00

13.432C0.2030000 LLOGUER GRUPS ELECTRÒGENS 79.572,00 7.000,00 0,00 86.572,00
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ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

13.432C0.2210001 SUBMINISTRAMENT LLUM EXTERIOR 636.000,00 48.100,00 0,00 684.100,00

13.432C0.2210101 SUBMINISTRAMENT AIGUA EXTERIOR 270.122,00 10.300,00 0,00 280.422,00

13.432E0.21401 REPARACIÓ PARC MÒBIL (A) 33.152,00 22.000,00 0,00 55.152,00

13.442A0.22700 C.P.S./NETEJA VIARIA 3.715.995,00 0,00 22.095,00 3.693.900,00

13.442B0.22719 C.P.S./RECOLLIDA ESCOMBRARIES 2.937.381,00 0,00 24.000,00 2.913.381,00

13.451D0.21000 FESTES 10.600,00 0,00 4.000,00 6.600,00

13.451D0.21901 FESTES/MATERIAL DIVERS 5.000,00 0,00 3.000,00 2.000,00

14.422B1.6320100 ESCOLES PÚBLIQUES 217.522,00 0,00 34.110,00 183.412,00

32.315P2.21300 SERVEI TECNIC TELEASSISTENCIA 27.984,00 0,00 6.000,00 21.984,00

32.315P2.46504 C.CCAL.BAIX LLOB./TRANSPORT ADAPTAT 9.430,00 8.699,06 0,00 18.129,06

32.315P2.48002 AJUTS GENT GRAN/ALLOTJAMENT ALTERNATIU 30.600,00 12.000,00 0,00 42.600,00

32.315P3.22706 TREBALLS TECNICS/INFANCIA 163.030,62 0,00 10.000,00 153.030,62

32.315P5.48002 AJUTS ADULTS/ALLOTJAMENT ALTERNATIU 13.000,00 12.500,00 0,00 25.500,00

51.432A0.6320117 REFORMA TORRE C/AMETLLER, 12 (INC.04) 17.799,02 42.670,91 0,00 60.469,93

51.432B0.6110414 REMODELACIÓ CARRERS I PLACES (CR) 6.827,01 9.597,55 0,00 16.424,56

51.441A0.6010457 CLAVEGUERAM (DIPOSIT LAMINACIO) (CR) 0,00 14.992,34 0,00 14.992,34

61.451A0.2260502 FUNCIONAMENT CULTURA (CR) 600,00 9,66 0,00 609,66

64.465A0.49101 PROJECTES COOPERACIO 87.437,00 0,00 9.000,00 78.437,00

64.465A0.49118 BARCELONA ACCIO SOLIDARIA 0,00 9.000,00 0,00 9.000,00

71.611A3.22708 C.P.S./RECAPTACIO (A) 245.570,00 110.865,00 0,00 356.435,00

72.011A0.31000 INTERESSOS PRESTECS LLARG TERMINI 217.000,00 12.000,00 0,00 229.000,00

72.011A0.91300 AMORTITZACIO PRESTECS LLARG TERMINI 1.701.500,00 46.000,00 0,00 1.747.500,00

73.322C0.48946 SUBVENCIO/PRODICOR 2000 0,00 4.034,00 0,00 4.034,00

73.322C0.48987 PACTE OCUPACIÓ/CONFEDERACIÓ EMPRESARIS 6.134,00 0,00 6.134,00 0,00

73.322E1.22707 TREBALLS EXTERNS/FORMACIO 0,00 2.100,00 0,00 2.100,00

 TOTAL DESPESES   648.962,52 218.324,00 

      

ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

71.45519 GENERALITAT/I.C. DONA 0,00 19.904,00 0,00 19.904,00

71.46209 DIPUTACIÓ/ACTIVITATS DONA 14.500,00 3.000,00 0,00 17.500,00

71.87000 ROMANENT TRESORERIA/CREDIT EXTRAORDINARI 1.877.544,62 14.992,34 0,00 1.892.536,96

71.87001 ROMANENT TRESORERIA/SUPLEMENT CREDIT 3.052.881,15 392.742,18 0,00 3.445.623,33

 TOTAL INGRESSOS   430.638,52 0,00 

 
 
RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 

     Altes    Baixes 
Cap. II.- Compra béns i serveis 387.468,66 69.095,00 
Cap. III.- Despeses financeres 12.000,00 0,00 
Cap. IV.- Transferències corrents 46.233,06 15.134,00 
Cap. VI.- Inversions reals               67.260,80          134.095,00 
Cap. VII.- Transferències capital 90.000,00 0,00 
Cap. IX.- Passius financers 46.000,00                              0,00 
              TOTAL 648.962,52 218.324,00 
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ESTAT D’INGRESSOS 
     Altes    Baixes 

Cap IV.- Transferències corrents 22.904,00 0,00 
Cap. VIII.- Actius financers           . 407.734,52 0,00 
  
               TOTAL 430.638,52 0,00 
 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
l’explicació del dictamen assenyalant que és l’aprovació de l’expedient de 
modificació de crèdits número 31/2006 que és, d’alguna forma, el més 
important de l’any perquè ja és l’últim. S’ha explicat a la Comissió Informativa, 
en el sentit que era un expedient de modificació de crèdits que tenia diferents 
parts. Vull recordar que una de les parts més importants era que havia un 
increment d’una mica més de cent mil euros que anaven destinats per fer 
front a la quantitat que hem de pagar a la Diputació de Barcelona per la gestió 
de les multes. Des de que vàrem fer la delegació de competències, per dir-ho 
així, de les multes l’increment de la recaptació ha estat molt notable, i com el 
conveni de delegació de la gestió de multes teníem una prima per l’import 
recaptat, doncs, com ha pujat molt la recaptació s’ha de fer front a un 
pagament complementari al voltant de cent mil euros.  
 
 També és important destacar un increment de partida per fer front 
al servei del deute, derivat fonamentalment d’un avançament de la multicessió 
d’un crèdit, és a dir, se’ns ha girat un rebut que inicialment estava previst que 
es girés l’any que ve però, com no hi ha problema per fer front i per tant reduir 
el deute, sempre és quelcom positiu, doncs, hi fem front i ja està. 
 
 Després voldria demanar al Ple el recolzament per una esmena a la 
modificació de crèdit presentada –una esmena doble-. Per un cantó, vàrem fer 
una primera estimació del tancament de les obres de reforma de la Torre 
Ametller que incloïa una quantitat que pujava al voltant de cent mil euros. 
Finalment un càlcul molt més ajustat i constatat fa que aquesta quantitat 
només sigui de quaranta-dos mil sis-cents setanta euros amb noranta-un 
cèntims, i per tant, l’esmena és que la modificació de crèdit és d’aquesta 
quantitat i no dels cent mil que en principi estaven previstos. I, per altre 
cantó, hi ha hagut una incorporació d’última hora, motivada per la revisió de 
preus i ampliació del contracte de neteja d’establiments municipals, així com 
les despeses de lloguer dels grups electrògens i del servei de vigilància dels 
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mercats Marsans i Centre, que venen autofinançades amb baixes de partides 
del mateix departament, que per tant, des del punt de vista del Pressupost, és 
neutre, però des del punt de vista de la gestió de la despesa, és necessari, i 
això fa, en síntesis, que la modificació de crèdit que plantegem seria de sis-
cents quaranta-vuit mil euros, finançats amb baixes de partides per dos-cents 
divuit mil euros i amb Romanent de Tresoreria de tres-cents noranta-dos 
euros, així com la incorporació de dues subvencions, una del Departament de 
la Dona per fer activitats que afavoreixin la igualtat, de la Diputació de 
Barcelona, una altra de la Generalitat de Catalunya per l’aniversari de la 
constitució del Departament. I per tant aquesta és la modificació de crèdit que 
finalment es planteja perquè sigui aprovada pel Ple. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 13.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
1/2006 del Pressupost de l’Institut Municipal de Radiodifusió de Cornellà 
per suplement de crèdit finançat amb càrrec al Romanent de Tresoreria. 
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 DICTAMEN 
 
 “Vist que el Consell Rector de l’Institut Municipal de Radiodifusió de 
Cornellà, en sessió celebrada l’onze d’octubre d’enguany, acorda proposar a 
l’Alcalde-President de  l’Ajuntament la incorporació al pressupost de part del 
Romanent de Tresoreria existent a 31 de desembre de 2005, per un import de 
16.531 euros. 
 
 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora d’Hisendes 
Locals i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’exercici 2006. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, de 
conformitat amb el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2006, i vist el dictamen favorable de l’esmentada 
Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Únic.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 1/2006, de 
l’Institut Municipal de Radiodifusió de Cornellà, per suplement de crèdit amb 
càrrec al Romanent de Tresoreria que es proposa, segons el següent detall i 
resum per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

28.463A2.13000 LABORAL/RADIODIFUSIÓ DE CORNELLA 58.500,00 1.711,00 0,00 60.211,00

28.463A2.22000 DESPESES OFICINA 1.500,00 1.000,00 0,00 2.500,00

28.463A2.22100 SUBMINISTRAMENT LLUM 4.000,00 3.650,00 0,00 7.650,00

28.463A2.22110 MATERIAL TÈCNIC 3.000,00 500,00 0,00 3.500,00

28.463A2.22200 SUBMINISTRAMENT TELÈFON 10.000,00 5.500,00 0,00 15.500,00

28.463A2.22600 SOCIETAT GENERAL D'AUTORS 4.500,00 2.000,00 0,00 6.500,00

28.463A2.22608 COL.LABORADORS 15.500,00 1.520,00 0,00 17.020,00

28.463A2.23001 MANUTENCIO I DIETES 700,00 650,00 0,00 1.350,00

 TOTAL   16.531,00 0,00 

 
 
ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió
Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final
28.870.01 ROMANENT TRESORERIA/SUPL.CRÈDIT 0,00 16.531,00 0,00 16.531,00

 TOTAL   16.531,00 0,00 
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RESUM PER CAPÍTOLS 

 
 
CAPÍTOL/ DESPESES ALTES BAIXES 
 
I.- Despeses de personal 1.711,00 0,00 
II.- Compra de béns i serveis                            . 14.820,00 0,00 
  
                           TOTAL                  16.531,00                    0,00 
 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
l’explicació del dictamen indicant que l’objecte d’aquest acord és la modificació 
de crèdit, que és la única que fem a l’any a l’Institut Municipal de 
Radiodifusió, que aprofitem el mes d’octubre per fer l’ajust fix del pressupost 
de la ràdio. Ho fem pràcticament cada any, és una modificació petita de només 
16.000.- euros, que tenen com a objectiu, per exemple, fer front a la despesa 
de telèfon amb el cost efectiu previsible a 31 de desembre, fer front a un petit 
increment de les despeses d’oficina de 1.000.- euros o del subministrament de 
la llum de 3.600.- euros. És una modificació com fem cada any per ajustar el 
pressupost perquè sigui una mica funcional. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
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Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 14.- Aprovar provisionalment la modificació de les Ordenances 
Fiscals per l’exercici de 2007. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vistes les modificacions proposades de l’Ordenança: General de 
gestió, recaptació i inspecció i de les Ordenances Fiscals, per al proper 
exercici 2007, les quals estan motivades per la necessitat d’actualitzar-les i 
adequar-les, tant en el seu contingut econòmic com normatiu, a la legislació 
vigent, 
 
 Atès el que disposa l’article 178.1 del Decret Legislatiu 2/2003, 
de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, en concordança amb el 49 de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladora de les bases de règim local, referent al procediment a  
seguir en l’aprovació de les Ordenances, així com l’article 17 del Reial 
Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la 
Llei de les Hisendes Locals, relatius a l’ordenació de tributs per les 
Corporacions Locals,  
 
 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, proposo al Ple l’adopció dels següents:  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment la modificació de les 
Ordenança: General de gestió, recaptació i inspecció i  de les Ordenances 
Fiscals que tot seguit s’indiquen, les quals, han de regir a l’exercici 2007, de 
conformitat amb l’annex  núm. 1 del present acord: 
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Número Tribut 
 

1 Impost sobre bens immobles. 
 
2 Impost sobre activitats econòmiques. 
 
4    Impost sobre l’increment de valor dels terrenys de naturalesa  
 urbana 
 
5 Impost sobre construccions, instal·lacions i obres. 
 
6 Taxa per expedició de documents administratius. 
 
7 Taxa per la utilització de l’escut del municipi. 
 
8 Taxa per serveis urbanístics. 
 
9 Taxa per la intervenció administrativa en les activitats i     

instal·lacions. 
 
10 Taxa per recollida de residus comercials i/o industrials i d’altres 

serveis mediambientals. 
 
11 Taxa de cementiri municipal. 

 
12 Taxa per la retirada de vehicles abandonats o estacionats 

defectuosament o abusivament a la via pública 
 
13 Taxa per serveis especials per espectacles o transports. 
 
14 Taxa per la utilització i prestació de serveis a Can Mercader 
 
15 Taxa per l’ocupació de terrenys d’us públic amb mercaderies, 

materials de construcció, runa, tanques, puntals, estintols, 
bastides i altres instal·lacions anàlogues. 

 
16 Taxa per les ocupacions del subsòl, el sòl i la volada de la via 

pública. 
 
17 Taxa per les entrades de vehicles en propietats particulars, les 

reserves  de la via pública permanents i reserves temporals 
(càrrega i descàrrega). 

18 Taxa per l’estacionament de vehicles de tracció mecànica en les vies 
públiques municipals. 

 
19 Taxa per l’ ocupació de terrenys d’us públic per a activitats 
 lucratives. 
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20 Taxa per l’aprofitament i serveis dels mercats municipals. 
 
21 Taxa pels serveis d’inspecció sanitària en general, de consum i 

les d’anàlisis químiques, bacteriològiques de salubritat pública i 
ambiental relativa a la tinença de gossos i qualssevulla altres de 
naturalesa semblant. 

 
22 Taxa per la prestació de serveis i utilització d’instal·lacions 

Municipals. 
  
23       Taxa per la prestació de serveis a les escoles bressol. 
 
25 Taxa per la prestació de serveis en la ludoteca. 
 
28 Taxa per la utilització d’infrastructures instal·lacions en el  

subsòl de la via pública de titularitat municipal i l’ocupació de la 
via pública amb armaris de serveis. 

 
 Segon.-  Exposar l’acord precedent al Tauló d’Anuncis d’aquest 
Ajuntament, durant trenta dies, comptats a partir de l’endemà de la 
publicació del corresponent anunci en el Butlletí Oficial de la Província i en 
un Diari de gran difusió de la província. 
 
Dins d’aquest termini els interessats podran examinar l’expedient i 
presentar les reclamacions i suggeriments que estimin oportuns. 
 
 Tercer.-  Disposar que, en el supòsit que no es presenti cap 
reclamació en l’esmentat termini d’exposició pública, els acords adoptats 
d’aprovació provisional s’entenguin com a definitius. 
 
 Quart.-  Disposar, així mateix, que els acords definitius, incloent  
els provisionals elevats automàticament a aquesta categoria, i el text íntegre 
de les modificacions es publiquin en el Butlletí Oficial de la Província  i que 
posteriorment entrin en vigor el dia 1 de gener del 2007.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
l’explicació del dictamen assenyalant que és la modificació de les Ordenances 
Fiscals, ja ho hem explicat de forma detallada a la Comissió Informativa, però 
sí que cal fer també una petita explicació al Ple. És una modificació típica de 
final de mandat, és per tant una modificació d’ordenances que sobretot és un 
ajust fonamentalment de tipus tècnic al final del mandat. Hi ha quatre o cinc 
coses  i destacaria les dues que tenen més rellevància. La primera és la 
modificació dels paràmetres que donen possibilitat o que, millor dit, donen 
dret a una bonificació de l’IBI. Sabeu que ja fa uns anys vam fer una 
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incorporació a les ordenances de l’IBI que tenia per objectiu fer un cop de mà 
a les famílies nombroses amb menys ingressos. 
 
 La situació de l’Ajuntament i de la marxa de l’economia general és 
positiva i, per tant, dins dels marges tan estrets que té el finançament 
municipal, sí que havia intenció que aquesta ajuda o bonificació estigués a 
l’abast de més famílies de la nostra ciutat. Per això el que hem fet és modificar 
l’apartat quatre, en el sentit de que el que eren els requisits per accedir a 
l’ajuda a la bonificació sobre l’Impost de Béns Immobles –que si recordeu era 
d’un 15% per cada membre de la unitat familiar fins un topall del 60%- el que 
fem és que ampliem el percentatge per cada membre fins a un 20% de l’IPREM 
que és l’ingrés de referència que fem servir, un 20% de l’IPREM amb un 
màxim, no en aquest cas d’un 60% sinó d’un 120%. Per tant les famílies 
nombroses que podran accedir a aquesta bonificació són totes aquelles que 
tinguin fins a un ingrés del 220% de l’IPREM, i que mantinguin la resta de 
circumstàncies. 
 
 També fem una petita modificació en allò que fa referència a igualar 
la taxa que es paga per filmació a la via pública per temes publicitaris incloent 
també el que és reportatge fotogràfic, i es fixa per aquest any un increment 
dels impostos municipals -que aquí sí voldria fer un petit comentari-. Estem 
vivint uns moments de incertesa en el que fa referència a les taxes d’inflació, 
fa un mes estàvem pensant que ens aniríem al 4%, ara estem en el 3% i hem 
de tancar les ordenances, no?. La política que hem portat a terme durant el 
mandat ha estat una política de contenció i de moderació en el que és pressió 
fiscal. Hem pensat que si havia un increment de l’activitat que produïa uns 
ingressos suficients per fer front a les necessitats de la ciutat, no calia 
incrementar més les taxes, els preus públics, els impostos municipals, i cada 
any hem anat plantejant un increment que pretenia poder mantenir el poder 
adquisitiu del Pressupost Municipal, que no per contra fer un increment de 
recaptació i de pressió fiscal per assolir despesa. 
 
 Aquest any mantenim aquesta mateixa política, plantegem un 
increment del 3,4% que és justament la mitjana aritmètica entre el 3,8% que 
hi havia previst i el 3% que tenim ara perquè no sabem com funcionarà el 
tema del petroli i perquè ja l’increment de la despesa relacionada amb el 
petroli té un efecte segur en les contractes que tenim a nivell municipal. 
Plantegem un 3,4% com a norma general amb dos o tres excepcions. La 
primera és que l’impost de circulació -de tracció mecànica com és diu 
tècnicament- queda congelat en els seus valors, perquè actualment estan els 
valors legals i, per tant, no es toca. I en el que és l’IAE el que fem és que una 
de les categories està en el límit actual i no ens plantegem incrementar 
aquesta possibilitat, per tant la categoria primera de l’IAE queda com està i la 
resta de categories tindrà un increment també del 3,4%. 
 
 I per últim, hi ha una petita excepció de caire purament tècnic en el 
que podria ser un preu públic, una taxa, que és el tema de la zona blava, que 
tècnicament funciona de cinc cèntims en cinc cèntims. Per tant el preu de 
l’hora en aquest moment és de 0,85 cèntims i aplicar el 3,4% ens aniríem al 
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0,87% i escaig. Això no és possible i el que fem és anar al 0,90 que és el 
número que a continuació ens relaciona la fracció de 5 cèntims i per això puja 
una mica més. 
 
 D’aquesta forma podem dir que no incrementem més la pressió 
fiscal a la ciutat i que, per contra, amb aquest increment i amb l’esforç que 
s’està fent de contenció de la despesa mantindrem el equilibri pressupostari, 
que és l’objectiu i ha estat l’objectiu del Govern Municipal al llarg de tota la 
legislatura. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal de CiU,  senyor 
Francesc Molina Núñez, per manifestar que -com ha dit el Tinent d’Alcalde i 
company de Govern senyor Morlanes- aquestes ordenances són les últimes 
ordenances de la legislatura donat que, com sabem, al mes de maig de l’any 
vinent hi ha hauran eleccions, i per tant el plenari estarà ocupat per les 
persones que pertoqui i demés. Per això crec que des de que vam començar la 
nostra legislatura –per dir-ho d’alguna manera- que va ser el dos mil quatre -
encara que oficialment va ser el dos mil tres- però el dos mil quatre va ser 
d’ordenació del Govern Municipal i la incorporació de Convergència i Unió, un 
objectiu que tenia el govern era l’objectiu aconseguit –creiem- que era, per una 
banda, assolir una pressió fiscal sostenible –cosa que s’ha fet pels increments 
que han hagut en aquests anys en les ordenances fiscals que ha permès que 
la fiscalitat en aquesta Ciutat tingui una pressió sostenible i, per una altra 
banda, un altre objectiu era que tingués el màxim de contingut social en la 
mida del possible en alguns aspectes com aquest últim que aprovem avui, que 
és aquest increment dels mínims de bonificació familiar per les famílies 
nombroses, respecte a l’IBI o, per exemple, com la modificació que es va 
aprovar l’any passat en l’aspecte de cohesió social i de llengua, que va ser la 
bonificació pel canvi de rètols en català del 95% de l’impost sobre 
construccions, instal·lacions i obres, etc., etc.. Per tant, són unes ordenances 
que tenen de peculiar aquest fet de que són les últimes, que són una mica 
ordenances balanç i que crec que en la trajectòria d’aquests tres anys s’han 
aconseguit aquests objectius i, per tant, com que són totes les ordenances del 
govern, considerem que hem fet una bona feina en aquest sentit, i que al 
govern que és conformi a partir de les eleccions de l’any vinent, l’hi deixem 
unes ordenances -com deia abans- amb una pressió fiscal sostenible -cosa que 
és molt important perquè la butxaca sempre fa mal- i, per una altra banda, 
amb uns trets de caire social i de futur que pensem que són d’un nivell molt 
important per la Ciutat. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyor Salvador Colominas Tutusaus, assenyalant que la idea del seu Grup 
serà abstenir-se a l’increment, no pel motiu de que l’increment sigui un 3,4% 
que tenint en compte la inflació actual, creiem que és just, no és aquest el 
motiu. Nosaltres el que plantegem és, recollint els comentaris que l’any passat 
ja vam realitzar, en primer lloc està que si vols fer bé la tasca de mirar-te tot el 
que és les Ordenances Fiscals, i més per gent que, per desgràcia o pels motius 
que sigui, no ens podem dedicar al cent per cent a la política perquè treballem 
i ens guanyem la vida en una empresa, resulta difícil poder fer un seguiment 
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exhaustiu de les partides, dels increments, de la mobilitat que teniu per 
poder-les fer, no?. Si recordeu, l’any passat vam plantejar que dins els barems 
que l’Ajuntament es pot moure, en el que era construcció estàveu a la banda 
baixa, quan hi ha altres Ajuntaments que estan a la banda alta, i en canvi, en 
aquells punts que afecten més al ciutadà, com poden ser guals o coses 
simples, estàveu a la banda alta. Vol dir que, a vegades, es pot seguir un 
treball fiscal que d’alguna manera deslliuri més a la gran o mitjana empresa 
de pagar impostos i, en canvi, grava molt més el que és el ciutadà de a peu. El 
3,4% pot ser global, però si mires partida per partida, creiem que hi ha una 
mica de mancança, en el fons a nosaltres ens agradaria que, a l’igual que en 
els Pressupostos els quals considerem que són molt més importants, ens 
dotem d’un període més llarg de temps. Les ordenances, sobretot per la gent 
que estem a la oposició i que tenim una certa dificultat per entendre-les –
també siguem sincers- demanaríem que se’ns donés un termini una mica més 
llarg. 
 
 Dit això, nosaltres vam demanar l’any passat i creiem que seria una 
política fiscal més moderna, que es fes una suma de tots els impostos que els 
ciutadans paguem família per família, i que de la mateixa manera que a l’IBI 
es permet pagar-ho en dos terminis, que es pugues pagar d’una manera 
trimestral. Per què?, doncs perquè és molt més senzill, perquè no tens que 
estar pendent de quan t’arriba el gual –en el cas que el tinguis- o de tots 
aquells impostos municipals que cadascú patim. Creiem que seria una bona 
política, ho vam plantejar l’any passat, vau dir que era molt dificultosa –jo no 
ho acabo d’entendre tenint en compte que tots els sistemes estan 
informatitzats- que trimestralment si una família a l’any paga dos-centes mil 
pessetes, pagui cinquanta mil trimestralment, crec que seria una ajuda. Això 
per una banda. Per una altra banda, crec que a la societat en què vivim i quan 
s’han realitzat un conjunt d’enquestes, veiem que hi ha una part de la 
societat, que és la joventut que té dos problemes molt importants. Un és 
l’habitatge, l’accessibilitat a l’habitatge, i la segona és el tipus de treball que és 
difícil que siguin treballs fixes. Nosaltres demanaríem, si s’haguessin  pogut 
discutir aquestes Ordenances Fiscals, que es tingués en compte també 
bonificacions per la joventut. Es té en compte les famílies nombroses -ho 
tenim ben clar- però, en canvi, creiem que les bonificacions per gent jove que 
han accedit per primera vegada a un habitatge –matrimonis joves i tal- no 
estaria de més que s’estudiés algun tipus de bonificació tenint en compte els 
ingressos, perquè pot haver gent jove que guanyi un sou molt elevat i pot 
haver gent jove que no. Però bé, és una qüestió de treballar-ho. 
 
 Per últim, per exemple, creiem que quan des de Iniciativa sempre 
s’ha parlat de polítiques de transversalitat, no entenem, per exemple –i ho dic 
de bon rotllo, no com a crítica sinó al contrari- que es podria intentar incloure 
que hi hagi algun tipus de bonificacions per tots aquells edificis que utilitzin 
energies alternatives, energies solars i tal. Encara no hem entrat en una 
política fiscal que realment vagi més enllà del que sigui la part recaptatòria.  
 
 És a dir, tenim en compte les famílies nombroses, crec que això ja 
ve des de el franquisme, durant tota la història les famílies nombroses han 
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sigut molt bé emparades –encara que ara les famílies nombroses siguin de 
tres-, però, en canvi, en una època molt més moderna el que és la 
sostenibilitat, de la qual parlem tothom i que per sort tothom la hem fet 
nostra, perquè és una de les garanties i dels treballs que hem fet els grups 
ecologistes sobre el conjunt de la societat, i crec que realment també és tindria 
que estudiar algun tipus de bonificacions –no sé si hi són, jo en el que m’he 
mirat no he trobat- per tots aquells que utilitzen dins del que és obligació, 
però que no es fa, algun tipus d’energia alternativa per tal de que fos un motiu 
més perquè la ciutat de Cornellà cada vegada entrés més en aquesta 
dinàmica. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que el plantejament 
com a Partit és de tots conegut. Nosaltres l’augment d’impostos creiem que 
amb sobrietat i amb moderació en les despeses es poden rebaixar les 
despeses. Aquest és un plantejament que el Partit Popular té en tot el territori 
nacional i sense que això signifiqui restringir serveis –que això també és té que 
deixar clar-. Aquesta rebaixa d’impostos ens permet generar riquesa, ens 
permet activar l’economia d’un país, la creació d’empreses que generen treball, 
bé crec que tothom sap quin és el nostre plantejament. 
 
 El senyor Morlanes ens diu que aquest any com és final de mandat 
–ens ho diu i així és- només ens ha pujat l’IPC. Ha pujat més, una mica més 
l’IPC, eh?, no és del tot exacte, per tant estem quasi a un punt del que és avui 
l’IPC, bé, no arriba però quasi. Tot i el que acabo de dir, els hi agraïm l’esforç 
que han fet en controlar l’augment d’impostos i els preus públics, perquè 
creiem que els contribuents de Cornellà –la prova és que ens ha dit que en el 
que és tracció mecànica i l’altre impost que ara mateix no recordo, estem ja al 
límit- ja paguem masses impostos a canvi dels serveis que rebem. 
 
 També agraïm, encara que sigui amb dos anys de retard –ho dic 
perquè l’oposició a vegades fa propostes  i pel contrari se’ls hi dona una 
“canya” tremenda- i veiem com dos anys després sembla ser que teníem raó i 
el que lamento és que ens hagin posat tants entrebancs com en l’Escola de 
Música i en alguns llocs que nosaltres considerem que és ridícul el límit que 
es posa per sol·licitar subvenció. Per tant els hi suggereixo que el proper any 
també revisin el límit per poder sol·licitar les exempcions a l’Escola de Música i 
a algun altre servei, que nosaltres també ho vam fer. De totes maneres 
agraeixo, encara que sigui amb dos anys de retard, que hagin pres en compte 
les propostes que el Partit Popular ha fet. I ens abstindrem, perquè 
evidentment vostès són els que governen. 
 
 Seguidament intervé la Regidora del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, 
senyora Carmen Romero López, per indicar que, com tothom ha dit, avui 
estem en el Ple en el qual aprovem provisionalment les modificacions. Les 
modificacions de les taxes que trobem en el document que se’ns ha passat són 
molt diverses, molt variades, té adaptacions legals, té correcció d’errades, té 
millora, clarificació i concreció de condicions d’establiment de diferents taxes i 
té, evidentment, algunes taxes que pugen i altres que baixen, perquè sinó no 
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arribaríem a una mitjana del 3,4%. Per tant nosaltres creiem que l’esforç que 
s’ha fet per compensar unes coses i altres i per apropar-nos a l’IPC català, és 
molt encomiable. 
 
 Per altra banda, nosaltres sí que som partidaris que es paguin 
impostos, creiem que els impostos juntament amb les aportacions que venen 
de les altres administracions són les que permeten fer política social dintre del 
propi municipi. El que creiem que és bo és que aquestes siguin justos, 
equilibrats, que estiguin ponderats segons les necessitats i les situacions de 
les persones i que realment serveixin per invertir-se en millores d’acció social i 
dels serveis comunitaris. Per tant creiem que una ciutat no pot caminar no pot 
avançar si no té una recaptació justa i equilibrada. 
 
 Felicitem, o creiem que ha estat un esforç i una bona pensada, el 
que s’hagi canviat l’augment de les bonificacions en l’IBI i també que s’allargui 
el termini de les ordenances número 4 perquè pugui participar més gent i 
durant més temps. 
 
 En definitiva, creiem que en principi són uns impostos –com be deia 
el Tinent d’Alcalde d’Hisenda- de final de mandat i, evidentment, ningú volia 
estavellar-se, ningú volia provocar cap cosa que motivés un desesper per la 
pròpia ciutadania i, a més, perquè no és l’esperit d’aquest equip de govern. 
Només volia dir que en el tema mediambiental no és Iniciativa i Esquerra 
Unida els únics responsables d’aquest tema. Nosaltres formen part d’un 
govern i com a govern es treballen les coses conjuntament. Per tant, que si es 
poden adequar algunes normatives, ja s’estudiarà la manera d’adequar-les, i 
això no vol dir de cap manera que no tinguem interès ni cura per aquests 
temes, perquè, que jo sàpiga, és l’Ajuntament de Cornellà l’únic que té una 
línia de subvencions per entitats, per empreses, per comunitats de veïns que 
vulguin posar instal·lacions fotovoltaiques que siguin realment sostenibles. I 
això és una cosa que només té -que jo sàpiga- aquest Ajuntament. Per tant sí 
que ens preocupa aquest tema i hem fet les mesures oportunes per fomentar 
aquest equilibri i que també la població entri a participar en aquestes noves 
tecnologies. 
 
 En aquest moment s’absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del Partit Popular, senyor Manuel Jesús Casado Ruiz. 
 
 Pren la paraula a continuació el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes 
Galindo, per agrair el to i el contingut de les exposicions de tots i totes. Dir 
que tots i totes sabeu que el marge del Pressupost Municipal és molt petit. 
Quan agafes el capítol I, personal, el capítol II, neteja, manteniment de 
carrers, etc., el marge que et queda, és molt petit. Per tant crec que hem de ser 
conscients que algunes coses que fem, les fem pel compromís simbòlic de dir 
que no som insensibles, que per la possibilitat pressupostària, i això, crec que 
ha de quedar clar, perquè, quan debatérem la bonificació de la família 
nombrosa, acordeu-se que vam dir que des de l’Ajuntament no es pot fer ni 
política energètica –nosaltres no tenim pressupostos ni competències per fer-
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ho- llavors manifestem el compromís perquè la ciutadania entengui que no 
ens és indiferent i això amb unes limitacions pressupostàries petites –ho ha 
explicat molt bé la companya Carmen, en aquest sentit-.  
 
 L’únic que vull dir és que les ordenances són de l’últim any de 
mandat en el que es refereix a ajustos tècnics, no en el que es refereix a 
l’increment, que ha sigut una constant en tot el mandat, hem mantingut una 
política de moderació de l’increment dels impostos al llarg de tot el mandat. 
L’any passat, si ho recordeu, inclús en aquest que estem vam plantejar un 
increment sense saber si l’IPC català aniria a quedar per sobre i, a més, d’això 
vam tenir una conversació molt simpàtica Salvador i jo a la ràdio. 
 
 Per tant, ordenances amb un increment de mantenir el poder 
adquisitiu a l’Ajuntament, que ens van a permetre prestar tots els serveis en 
clau de qualitat, sabem que es té que fer cada dia millor les coses per amb el 
mateix diner fer més coses. Ens esforcem i tota l’organització municipal està 
en aquesta línia, i vull dir que en aquest moment, amb els equipaments que es 
van a posar en marxa aquest any i els que es van a posar en marxa l’any que 
ve, doncs, crec sincerament que el nivell de serveis que reben els nostres 
ciutadans i ciutadanes, en relació a la pressió fiscal que suporten, al menys jo 
ho qualificaria de correcte –i em quedo aquí-. 
 
 M’agradaria, per motius obvis –ho he dit cada any- que un grup 
d’esquerra, com és Esquerra Republicana, estigués amb aquest pressupost 
que és un pressupost d’esquerres i social, i farem el que calgui a nivell 
d’explicació o d’entesa d’aquí a que s’aprovin definitivament, per veure si al 
menys en l’últim exercici d’aquest mandat aconseguim que aquests 
pressupostos que són socials i d’esquerres tinguin el recolzament de tots els 
grups que se identifiquen amb aquesta línia de pensament. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents, amb l’abstenció del Regidor del Grup Municipal Partit Popular, 
senyor Manuel Jesús Casado Ruiz per aplicació del que disposa l’article 128 
del Reglament Orgànic Municipal.    
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández i María 
José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 15.- Autoritzar la despesa de caràcter plurianual, corresponent 
a la partida pressupostària 51.452c0.6320302-SALA ESPORTIVA CAN 
CARBONELL, als exercicis i pels imports següents: any 2006: 187.576,21 
euros i any 2007: 375.070,05. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el projecte d’obres anomenat “Nova coberta de la pista 
poliesportiva exterior de Can Carbonell a Cornellà de Llobregat”, redactat pels 
serveis tècnics municipals, amb un pressupost d’execució per contracta de 
562.646,26 euros, Impost sobre el valor afegit inclòs, aprovat inicialment per 
acord de la Junta de Govern Local de data 20 de setembre de 2006.  
 
 Vist allò que estableixen els articles 82 i 84 del Real Decret 500/90, 
de 20 d’abril, de pressupostos de les entitats locals, i l’article 47.3 de les bases 
d’execució del pressupost general per l’exercici 2006, de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, en relació a que en els cas d’inversions, transferències 
de capital i corrents, la despesa que s’imputi a cadascun dels  exercicis futurs 
autoritzats no podrà excedir de la quantitat que resulti d’aplicar al crèdit 
inicial corresponent en l’any en el qual s’adquireixi el compromís en ferm, els 
següents percentatges: 
 
-En l’exercici immediatament següent: el 70%. 
-En el segon exercici:             el 60%. 
-En el tercer i quart exercici:            el 50%. 
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 Vist el punt 3 de l’esmentat article que estableix que el Ple de 
l’Ajuntament, en casos excepcionals, podrà ampliar el nombre d’anualitats així 
com elevar els percentatges senyalats. 
 
 Vist que és convenient l’elevació dels percentatges senyalats, ja que 
d’aquesta manera es podrà procedir a l’inici de la contractació abans de la 
finalització del present any. 
 
 Atès de que la despesa és de caràcter plurianual i degut a que 
l’exercici futur corresponent a l’any 2007 excedeix de la quantitat del 70%, que 
resulta d’aplicar al crèdit inicial de la partida pressupostaria 
51.452C0.6320302-SALA ESPORTIVA CAN CARBONELL, segons l’article 47.3 
de les bases d’execució del pressupost general per l’exercici 2006. 
 
 Atès que l’adopció del present acord es competència del Ple de 
l’Ajuntament, segons estableix l’article 22.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local 
 

 Vist l’informe favorable, emès en data 9 d’octubre de 2006, per la 
cap administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient. 

 
Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 

Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents: 

 
ACORDS   

 
 Primer.- Autoritzar la despesa de caràcter plurianual, corresponent 
a la partida pressupostària 51.452C0.6320302-SALA ESPORTIVA CAN 
CARBONELL, amb aplicació als exercicis i pels imports següents: 
 

Any Partida Import 
   

2006 51 452C0 6320302 187.576,21 
2007 51 452C0 6320302 375.070,05 

 
Subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos i sotmetre 
l’eficàcia d’aquesta despesa a la condició suspensiva de crèdit adequat i 
suficient per l’exercici 2007, en el que normalment hi ha crèdit. 
 
 Segon.- Notificar el present acord al Sr. Ricard Antoni Casademont i 
Altimira-Cap de Projectes Públics i Espai Urbà, a l’arquitecte tècnic municipal, 
Sr. Oscar Blasco Lázaro i a l’arquitecta tècnica municipal, Sra. Dionisia 
Giménez i Casquero, a Intervenció Municipal, així com al departament de 
Contractació i Patrimoni, pel seu coneixement i efectes.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa l’explicació del dictamen assenyalant que mitjançant aquest acord 
s’autoritza la despesa de caràcter plurianual pel cobriment de la pista exterior 
de Can Carbonell. Aquest projecte ja el vam veure a la Comissió Informativa, 
és un projecte que volíem fer l’any que ve, però per poder contractar-ho i poder 
fer-ho quan volem –que és al mes de maig- teníem que començar la 
contractació aquest any, per tant el declarem plurianual per poder començar 
tots el tràmits en aquest moment i així poder arribar al maig per començar 
l’obra. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández i María 
José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 16.- Deixar sense efecte l’acord del Ple Municipal de data 27 de 
juliol de 2006 relatiu a l’aprovació de l’esborrany de Conveni de 
cooperació entre l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, l’Institut Català 
d’Energia del Departament de Treball i Indústria de la Generalitat de 
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Catalunya, i l’empresa Endesa Distribución Eléctrica, SLU pel 
soterrament d’una línia d’alta tensió al terme municipal de Cornellà de 
Llobregat i ratificar el conveni signat en data 16 d’octubre amb el mateix 
títol i el seu complementari de la mateixa data, signat entre l’Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat i l’Empresa Endesa Distribución Eléctrica, SLU. 
 
 
 DICTAMEN 
 

“Vist l’acord del Ple Municipal de data 27 de juliol de 2006 pel qual 
s’aprova l’esborrany de Conveni de cooperació entre l’Ajuntament de Cornellà 
de Llobregat, l’Institut Català d’Energia del Departament de Treball i Indústria 
de la Generalitat de Catalunya, i l’empresa Endesa Distribución Electrica, SLU 
pel soterrament d’una línia d’alta tensió al terme municipal de Cornellà de 
Llobregat. 

 
Vist que l’esmentat esborrany de conveni no ha estat signat i que en 

data 16 d’octubre es signa Conveni de cooperació entre l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, l’Institut Català d’Energia del Departament de Treball i 
Indústria de la Generalitat de Catalunya, i l’empresa Endesa Distribución 
Electrica, SLU pel soterrament d’una línia d’alta tensió al terme municipal de 
Cornellà de Llobregat, amb un altre contingut. 

 
Vista la signatura en la mateixa data del Conveni complementari del 

de soterrament d’una línia d’alta tensió al terme municipal de Cornellà de 
Llobregat, signat entre  l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, i l’empresa 
Endesa Distribución Electrica, SLU. 

 
 Vistos els informes d’assessoria jurídica números 78/2006 i 
79/2006, de data 9 d’octubre de 2006, emesos en sentit desfavorable en 
relació al contingut dels convenis signats en data 16 d’octubre de 2006. 
 

 Vist l’informe de la cap tècnic de data 10 d’octubre de 2006 i 
l’informe de la Cap Administrativa d’Urbanisme de data 19 d’octubre de 2006, 
emès en relació al procediment seguit per a la tramitació dels convenis. 
  
 Vistos els articles 52.2. del  Decret Legislatiu 2/2003,  de 28 d'abril, 
pel qual s'aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim local de 
Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació Local. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents:  
 

   ACORDS  
 
Primer.- Deixar sense efecte l’acord del Ple Municipal de data 27 de 

juliol de 2006 pel qual s’aprova l’esborrany de Conveni de cooperació entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, l’Institut Català d’Energia del 
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Departament de Treball i Indústria de la Generalitat de Catalunya, i l’empresa 
Endesa Distribución Electrica, SLU pel soterrament d’una línia d’alta tensió al 
terme municipal de Cornellà de Llobregat. 

 
Segon.- Ratificar el Conveni de cooperació entre l’Ajuntament de 

Cornellà de Llobregat, l’Institut Català d’Energia del Departament de Treball i 
Indústria de la Generalitat de Catalunya, i l’empresa Endesa Distribución 
Electrica, SLU pel soterrament d’una línia d’alta tensió al terme municipal de 
Cornellà de Llobregat, signat en data 16 d’octubre de 2006. 

 
Tercer.- Ratificar el Conveni complementari del de soterrament 

d’una línia d’alta tensió al terme municipal de Cornellà de Llobregat, signat 
entre l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, i l’empresa Endesa Distribución 
Electrica, SLU,  signat en data 16 d’octubre de 2006. 

 
Quart.- Notificar el present acord a l’empresa Endesa Distribución 

Electrica, SLU , a l’Institut Català d’Energia del Departament de Treball i 
Indústria de la Generalitat de Catalunya i al Departament de contractació i 
patrimoni d’aquest Ajuntament, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, és fa l’explicació del dictamen assenyalant que és deixar sense efecte un 
acord que es va prendre en aquest Ple referent a un conveni de col·laboració 
entre Fecsa-Endesa,  l’Institut Català d’Energia de la Generalitat de Catalunya 
i l’Ajuntament i, a la vegada, ratificar dos convenis que es van signar per poder 
soterrar una línia d’alta tensió –la línia que passa per Fonsanta- i així mateix 
posar a disposició de Fecsa-Endesa un terreny que està al costat de la 
deixalleria per poder fer una estació transformadora de Fecsa-Endesa.  
 
 Dir que aquest conveni entra en la línia dels que s’estan signant en 
alguns Ajuntament de Catalunya i que per nosaltres és molt important perquè 
amb el soterrament d’aquesta línia ja solament quedarà una línia que passa 
pel nostre terme municipal d’alta tensió que no està soterrada, que és la línia 
que passa al costat del camp de fútbol, entre el terme municipal de Cornellà i 
el de l’Hospitalet i Esplugues, i estem treballant perquè aquesta línia també la 
puguem soterrar. Deixarà tot el terme de la Fonsanta ja sense aquesta línia, 
que era una línia bastant molesta sobretot a nivell visual. Estem treballant en 
aquesta línia ja que creiem que és un conveni molt important. 
 
 També dir que aquesta planta transformadora que han de fer, és 
una planta diferent, a la Comissió Informativa ja va sortir el tema. No és com 
la que es veia a la carretera que va a l’Hospitalet -aquelles bèsties- sinó 
simplement és una nau industrial, no es veu, i que, a més a més, servirà per 
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poder desenvolupar més endavant totes les propostes de creixement tant de 
Cornellà com d’algunes poblacions veïnes. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández i María 
José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 17.- Manifestar la voluntat d’adhesió d’aquest Ajuntament al 
Fons Català de Cooperació al Desenvolupament. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Aquest Ajuntament ha determinat entre els seus compromisos el 
de fomentar i col·laborar en el desenvolupament dels països del Tercer Món. 
 
 Vist que l’associació denominada Fons Català de Cooperació al 
Desenvolupament, entitat d’utilitat pública i sense ànim de lucre, ha fixat en 
els seus objectius fundacionals contribuir des de l’àmbit català al 
desenvolupament dels països del Tercer Món mitjançant la constitució d’un 
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fons econòmic que finança projectes d’ajuda als països en vies de 
desenvolupament i campanyes de sensibilització a Catalunya sobre la 
cooperació internacional. 
 
 Vist l’informe emès pel cap dels Departaments Tècnics de Relacions 
Ciutadanes i Cooperació i Solidaritat, en relació a la col·laboració amb 
l’associació citada, que diu: 
 
 “Que el Fons Català de Cooperació al Desenvolupament és una 
organització formada per ajuntaments catalans i altres organitzacions 
municipalistes (diputacions, consells comarcals i mancomunitats), que 
treballen en favor de la cooperació al desenvolupament i de la solidaritat amb 
els pobles dels països més desfavorits. 
 
 Que el Fons Català és la veu conjunta dels ajuntaments catalans 
compromesos amb la cooperació  al desenvolupament i la solidaritat davant 
d’altres institucions nacionals, tot reivindicant el paper rellevant que tenen 
actualment les administracions locals en la promoció de la cooperació 
descentralitzada al Nord i en el desenvolupament al Sud. 
 
 Que per tot això, el Fons Català de Cooperació al Desenvolupament, 
ha esdevingut un fòrum central en l’àmbit de la cooperació a Catalunya, fòrum 
en el qual es considera estratègicament necessària la presència del nostre 
Ajuntament.” 
 
 Vist que en l’esmentat informe s’indica que la quota fixada pels 
socis anyalment és de 1.500 euros. 
 
 Vist que en el pressupost de l’Ajuntament del present exercici 2006 
s’ha previst la partida pressupostària 64.465A0.48996/Adhesió Fons Català 
Coop. al Desenvolupament, per l’import referit. 
 
 Vist l’informe emès per la cap del Departament Administratiu de 
Cultura, Cooperació i Solidaritat, Esports, Joventut i Relacions Ciutadanes. 
 
 Atès que l'adopció dels presents acords és competència del Ple, en 
conformitat amb el que disposa la Llei 7/1985 de 2 d’abril, reguladora de les 
bases del règim local, en els seus articles 22.2.b i p) sobre les seves 
atribucions i 47.2 g) la necessitat del vot favorable de la majoria absoluta del 
número legal dels membres de la Corporació per a l’aprovació d’aquests 
acords. 
 
 Per tot això, la Tinenta d’Alcalde de Cultura, Cooperació i 
Solidaritat, Esports i Joventut proposa al Ple, l’adopció dels següents: 
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ACORDS 
 
 Primer.- Manifestar la voluntat d’adhesió d’aquest Ajuntament al 
Fons Català de Cooperació al Desenvolupament, i acceptar-ne els estatuts que 
s’adjunten com annex al present acord. 
 
 Segon.- Assumir la tasca de divulgació del Fons Català de 
Cooperació al Desenvolupament, tot impulsant una campanya informativa. 
 
 Tercer.- Designar a la Regidora Delegada de Cooperació i 
Solidaritat, com a representant de l’Ajuntament davant el Fons Català de 
Cooperació al Desenvolupament, per tal que l’Assemblea General ratifiqui la 
sol·licitud i aquest adquireixi la condició de soci. 
 
 Quart.- Notificar aquests acords a la Junta del Fons Català de 
Cooperació al Desenvolupament, per tal que l’Assemblea General ratifiqui la 
sol·licitud i l’Ajuntament adquireixi la condició de soci.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la Regidora-Delegada de l’Àrea de Cultura, Cooperació, 
Solidaritat, Esports i Joventut,  senyora Rocío García Pérez, es fa l’explicació 
del dictamen assenyalant que l’objecte d’aquest dictamen -tal com vam 
comentar a la Comissió Informativa- és la voluntat d’adhesió d’aquest 
Ajuntament al Fons Català de Cooperació al Desenvolupament. Pels Estatuts 
del Fons seria aquest Ple qui hauria d’aprovar aquesta adhesió i el que volem, 
com a Ajuntament i com a Departament de Cooperació i Solidaritat, és que 
Cornellà formi part de l’Assemblea del Fons, fins ara no formàvem part i ara 
les condicions són molt més favorables perquè així sigui. La quota anual és 
assequible per tots nosaltres i, a més, ens permet continuar fent el que ja 
veníem fent des de fa molts anys. Cornellà té una gran tradició d’ONG i també 
una voluntat de cooperació directa que fem amb altres països que ho 
necessiten -com bé sabeu- i ara el Fons ens permet continuar fent ajuda al 
desenvolupament amb les ONG de la ciutat i cooperació directa i, a més, 
formar part del Fons Català de Cooperació, per això demanem l’adhesió.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
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Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández i María 
José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
 1.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere.  
 
 A continuació intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arevalo, 
per indicar que, com cada mes, passa a fer la informació al Ple Municipal 
sobre les dones mortes víctimes de violència masclista. En el mes de setembre 
han mort onze dones i per tant durant l’any 2006 són ja vuitanta-una dones, 
cinc menors i quatre víctimes indirectes d’aquesta violència. 
 
 
 2.- Precs i preguntes 
 
 No se’n formulen. 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint hores i deu minuts, de la qual 
s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, juntament amb 
mi, la Secretària General, que ho certifico. 
 
 
 


